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Dobar	dan!	(Svi	Dafa	učenici	odgovaraju,	"Dobar	dan	Učitelju!"	Oduševljeni	pljesak.)	Zaista	ste

naporno	radili!	 (Učenici	odgovaraju,	 "Učitelj	 je	naporno	radio!")	Ovakvo	veliko	okupljanje	 je

rijetkost	i	ovoga	je	puta	došao	znatan	broj	učenika.	Čuo	sam	da	su	dvije	konferencijske	sale

popunjene.	Deset	godina	 je	prošlo	za	treptaj	oka.	Štogod	da	 je	progon	počinio,	on	 je	samo

poslužio	da	naši	učenici	očvrsnu	do	zrelosti.	Dafa	učenici	su	bili	podvrgnuti	tzv.	"testu"	koji

je	bio	zao	i	surov,	i	uspjeli	su	ga	proći.	Dosljedno	ste	radili	na	objašnjavanju	istine,	spašavanju

živih	 bića	 i	 potvrđivanju	 Fa,	 te	 ste	 bez	 obzira	 koliko	 je	 progon	 bio	 zao,	 bili	 u	 sebi	 sasvim

načisto	s	time	što	radite.	Naši	Dafa	učenici	se	nikad	nisu	petljali	u	politiku	običnih	ljudi	i	ne

zanima	ih	politička	moć.	Mi	smo	samo	tijelo	kultivatora.	Počinioci,	međutim,	da	bi	progonili

Falun	Gong	i	te	dobre	ljude	koji	kultiviraju	Zhen,	Shan,	Ren,	nisu	oklijevali	uništavati	ljudski

moral	i	širiti	lažne,	zle,	nasilne	i	pornografske	stvari	-	upravo	najgore	stvari	poznatih	čovjeku

-	da	nam	se	usprotive.	Drugim	riječima,	iako	nemamo	političkih	aspiracija,	ne	želimo	nikome

preuzeti	 političku	 vlast	 i	 samo	 trebamo	 okruženje	 koje	 će	 nam	 dozvoljavati	 da	 se	 bavimo

našom	kultivacijom	i	da	imamo	slobodu	vjerovanja	u	Dafa	-	to	bi	bilo	dovoljno	-	ne	radi	se	o

tome	da	počinitelj	apsolutno	ne	zna	što	to	čini	progoneći	nas.	On	je	potpuno	svjestan	toga

da	ti	 ljudi	streme	ka	tome	da	budu	dobri	 ljudi.	Opaki	KPK	režim	nije	entitet	koji	ohrabruje

ljude	da	budu	dobri.	Od	samog	dana	stjecanja	političke	moći,	bili	 su	 to	gangsteri	koji	 sebe

podižu,	i	sve	od	tada	je	koristio	laži	i	obmane	da	prevari	ljude,	te	nasilje	da	uspostavi	svoju

diktaturu.	 Na	 takvim	 se	 osobinama	 temelji	 ovaj	 režim.	 Cijelo	 se	 vrijeme	 oslanjao	 na

nemilosrdne	laži	i	nasilnu	represiju	da	bi	opstao	i	doslovno	svaki	put	kad	je	širio	propagandu

praćenu	 nasilnom	 represijom,	 činio	 je	 to	 na	 temelju	 laži.	 Njihova	 su	 politička	 dostignuća

lažna,	njihovi	hvaljeni	heroji	su	lažni,	zlikovci	na	koje	oni	udaraju	su	lažni,	"neprijateljske	sile"

koje	oni	ističu	su	lažne,	uzori	koje	su	oni	uspostavili	su	lažni	i	njihova	dostojanstvena	pojava

je	lažna.	Međutim	ljudi	svugdje,	a	osobito	u	Kini,	počinju	uviđati	njihovo	pravo	lice.

Ono	što	nam	ovo	onda	govori	je	da,	dok	je	vršila	svoj	progon	Falun	Gonga,	ona	(KPK)	je	da	bi

progonila	 ovu	 grupu	 ljudi	 i	 srušila	 Falun	 Gong,	 povlađivala	 tim	 zlim	 stvarima	 i	 štetnom

ponašanju,	suprotstavila	se	univerzalnim	vrijednostima	Zhen,	Shan,	Ren	i	preplavila	društvo

s	tim	lošim	stvarima,	do	točke	njihova	otimanja	kontroli.	Ironično	je,	međutim,	što	sad	kada

su	te	 loše	stvari	stekle	dovoljno	snage	da	postanu	sila	sama	po	sebi,	one	počele	ugrožavati

moć	režima	i	sada	ih	režim	ne	bi	mogao	obuzdati	čak	i	kada	bi	to	pokušao.	Tako	se	progon

Falun	Gonga	obio	režimu	o	glavu,	 i	sada	gledamo	odigravanje	kraja	tog	procesa.	Naime,	na
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početku	sam	rekao	nešto,	da	sramotan	kraj	koji	čeka	pokvarenu	partiju	neće	biti	u	rukama

ljudi,	već	će	njen	pad	biti	odmazda	za	njezina	zlodjela	-	da	će	požnjeti	što	je	posijala.	Onda

što	se	naših	Dafa	učenika	tiče,	morate	ostati	sasvim	svjesni	svega	ovoga	 i	sasvim	načisto	u

vezi	 onoga	 što	 radite.	 Niti	 na	 jednoj	 točki	 ovog	 puta,	 nisam	 ikada	 mjenjao	 principe

postavljene	za	vas	kao	kultivatore,	pa	oni	među	nama	koji	imaju	zbrku	u	glavi	zaista	ne	smiju

biti	takvi	i	ne	trebate	dopustiti	da	vas	ljudske	vezanosti	navedu	da	se	prepustite	mašti.

Cjelokupno	nastajanje	Tri	Sfere,	kao	 i	 zemljino	stvaranje	 je	za	ovaj	konačni	događaj	danas.

Što	se	ovdje	među	ljudima	prikazuje	je	skupina	dobrih	ljudi,	koji	spašavaju	ljude	svijeta	i	vode

društvo	 u	 promjene	 na	 bolje,	 iskupljujući	 svijet	 i	 čovječanstvo.	 Ali	 gledajući	 iz	 perspektive

kozmosa,	odvija	se	Fa-ispravljanje,	i	ono	uključuje	neizmjerna	i	nebrojena	živa	bića,	divovske

univerzume,	 i	 nemjerljiva	 kozmička	 tijela.	 S	 tim	 se	 ove	 tričave	 stvari,	 koje	 se	 stječu	 ovdje

među	ljudima	ili	politička	moć,	ne	mogu	nimalo	uspoređivati.	Međutim,	kad	se	Dafa	učenik

nađe	 ovdje	 među	 ljudima	 zbog	 tog	 događaja,	 on	 se	 mora	 oslanjati	 na	 Dafa,	 da	 bi	 mogao

razlikovati	ispravno	od	pogrešnog.	Kad	se	pridruži	svijetu	smrtnika	on	ulazi	u	iluziju,	tako	da

nitko	 ne	može	 sasvim	 jasno	 vidjeti	 stvarno	 stanje	 stvari.	 Samo	 se	 iz	 ovog	 Fa	može	 dobiti

uputstvo	kako	se	ponašati.	Tako	je	iskustvo	iz	stvarnog	života	tijekom	ovih	godina	pokazalo

da	sa	dobrim	Fa	učenjem,	Dafa	učenik	može	izbjeći	gubljenje	oslonca	i	da	bez	obzira	koliko

ovo	društvo	može	biti	složeno	ili	koliko	su	stvari	u	fluktuaciji,	on	može,	ako	istinski	uskladi

svoju	 kultivaciju	 s	 Fa,	 ne	 biti	 zaveden	 ovdašnjim	 lažnim	 pojavama	 -	 čak	 i	 kada	 se	 čitava

lepeza	 ljudskih	 vezanosti,	misli,	 iskušenja	 i	 stvari	 koje	mogu	uzburkati	 vezanosti	 kao	 i	 sve

vrste	površnih	stvari,	urote	da	zasmetaju	njegovu	kultivaciju.

Moji	 Dafa	 učenici,	 pokušajte	 se	 zbilja	 trezveno	 osvrnuti	 na	 svoj	 put	 kultivacije,	 kojim	 ste

putovali	svih	ovih	godina.	Iako	se	mnogo	toga	činilo	da	nema	smisla	ili	razloga,	sve	zapravo

ima	 reda	 u	 sebi	 i	 za	 vašu	 korist	 služilo	 je	 zapravo	 da	 produži	 ovo	 posljednje	 poglavlje

povijesti	 namijenjeno	Fa-ispravljanju.	 Sjećam	se	da	 je	prije	početka	progona	Dafa	učenika,

ovdje	održana	velika	Fa	konferencija.	Tada	je	prisustvovalo	mnogo	učenika	i	niste	li	svi	sada

opet	ovdje?	Ljudi	svijeta	sve	više	prepoznaju	zlo	kakvim	ono	zaista	jeste.	I	slično	tome,	ljudi

će	svugdje	sve	više	shvaćati,	što	to	točno	Dafa	učenike	i	Falun	Gong	čini	onakvim	kakvi	jesu.

Tko	je	ispravan,	a	tko	pokvaren;	tko	je	dobar,	a	tko	loš;	neosnovane	optužbe	i	spletke	-	ljudi

svijeta	će	sve	ovo	prozrijeti.	Zlobni	režim	gangstera	je	oduvijek	lažno	optuživao	svakog	koga

je	 želio	 srušiti,	 i	 dugo	 su	 imali	 takav	 pristup.	 Ali	 takve	 se	 stvari	 jedna	 po	 jedna	 sada

razotkrivaju.	 U	 svojim	 je	 različitim	 kampanjama	 KKP	 uvijek	 preuzimala	 istu,	 gangstersku

taktiku.	Naime,	počne	 izmišljati	 glasine	o	grupi	koju	će	progoniti	 i	navede	svoje	medije	da

kolektivno	i	u	isti	glas	kritiziraju	grupu	i	animira	javnost	da	se	digne	protiv	nje,	te	prevarom

usmjeri	 ljude	da	postanu	dijelom	njene	igre.	Zatim	krene	srušiti	onog	tko	 joj	 je	meta.	To	 je

ono	 što	 zapravo	 znači	 izraz	 "masovna	 kampanja".	 Ovoga	 puta	 neće	 uspjeti.	 Zaista,	 u	 Fa-

ispravljanju	kozmosa,	svi	bogovi	kozmosa	pažljivo	prate	te	mnoštvo	Buddha,	Daoa	i	Bogova

sudjeluje.	 Može	 li	 u	 ovom	 vremenu	 biti	 onako	 kako	 to	 želi	 grupa	 zlih	 ljudi?	 (Ono	 što	 se

događa	u	svijetu)	je	samo	trenutak	u	kojem	se	ova	divlja,	arogantna,	zla	partija	koristi	da	se
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testiraju	Dafa	učenici	i	eliminiraju	vezanosti	Dafa	učenika	suočenih	sa	smrću,	tako	ih	vodeći

do	Ispunjenja	i	 istodobno	prosijavajući	one	koji	nisu	prikladni	da	budu	Dafa	učenici.	Sve	se

svodi	 na	 takav	 proces.	 Ali	 čak	 i	 tada	 dok	 se	 ovo	 odigrava,	 stvari	 je	 teško	 vidjeti	 onakvima

kakve	 jesu.	 Samo	prolazeći	 kroz	 taj	 proces	u	 iluziji,	može	 se	 iskusiti	 što	 "teškoća"	 stvarno

znači.	Ono	što	sam	upravo	rekao	poručuje	vam	da	su	Falun	Dafa	učenici	izvanredni,	i	vi	ste

prebrodili	progon.	Međutim,	neki	ljudi	stvarno	nisu	trebali	izgubiti	pravac,	onako	kako	su	ga

izgubili.	Trebate	biti	načisto	zbog	čega	ste	ovdje.

Ima	još	nešto	o	čemu	bih	govorio.	Naime,	tijekom	ovih	dugih	godina	progona	Dafa	učenika,

naši	neprekidni	napori	da	razotkrijemo	progon	i	navedemo	ljude	svijeta	da	uvide,	da	su	ono

što	 se	 priča	 samo	 klevetničke	 laži	 i	 namještene	 optužbe	 -	 to	 je	 bilo	 zapravo	 za	 spas	 ljudi

svijeta.	Zato	što	su	istinski	progonjeni	u	biti	ljudi	svijeta,	a	ne	Dafa	učenici.	Prije	sam	rekao

da	pod	ogromnim	pritiskom	i	usred	pravih	testova	života	 i	smrti	Dafa	učenici	prolaze	kroz

proces	 približavanja	 ispunjenju.	 Nisu	 li	 svi	 prethodni	 progoni	 ispravnih	 vjera	 činili	 isto?

Ranije	sam	rekao	da	je	čovječanstvo	uvijek	iznova	i	iznova	propuštalo	izvući	pozitivne	pouke;

ljudi	uvijek	uspijevaju	zapamtiti	one	negativne.	Bez	obzira	koliko	stvari	postanu	teške,	Dafa

učenici	spašavaju	ljude	svijeta	i	u	svakoj	pojedinoj	poduzetoj	inicijativi,	vi	radite	ovo	što	sam

opisao.	Dafa	učenici	su	pokrenuli	mnoge	inicijative	za	objašnjavanje	istine	i	spašavanje	ljudi,

s	 ciljem	učinkovitog	 spašavanja	 živih	 bića	 i	 da	 se	 razotkrije	 zlo	 progona.	Neke	 su	ponešto

veće,	 a	 neke	 ponešto	 manje;	 neke	 predstavljaju	 medijske	 subjekte,	 druge	 nastoje	 probiti

blokadu	 interneta;	 a	 tu	 su	 onda	 i	 napori	 u	 najraznolikijim	 okruženjima	 i	 u	 svakom	 od

društvenih	krugova,	usvajajući	mnoge	različite	oblike,	time	potvrđujući	Fa	i	spašavajući	ljude.

Sve	ono	što	ste	učinili	je	izuzetno.	Sve	to	su	Dafa	učenici	sami	inicirali	i	organizirali	s	nadom

postizanja	većeg	utjecaja;	ti	su	napori	bili	učinkoviti	u	spašavanju	ljudi.	U	ovome	vam	Učitelj

potvrđuje.	 Ako	 vam	 Učitelj	 nije	 rekao	 da	 ste	 nešto	 loše	 učinili	 ili	 da	 to	 što	 radite	 nije

neophodno,	onda	to	napravite	i	napravite	dobro.	Ako	to	što	radite	može	spasiti	ljude	onda	to

uradite.	Nije	potrebno	da	Učitelj	odobri	svaku	pojedinu	stvar	koju	činite.

U	 starim	 je	 vremenima,	 kao	 što	 znate,	 kultivatorima	 bilo	 njihovo	 individualno	 ispunjenje

primarni	 cilj.	 Može	 li	 nešto	 povijesno	 značajno	 poput	 naširoko	 rasprostiranje	 Dafa	 biti

trivijalno?	Kada	se	Fa	kozmosa	 iznosi	 i	prenosi	 ljudima,	može	 li	osoba	koja	ga	kultivira	biti

prosječno	 ljudsko	 biće?	 Ono	 što	 je	 Shakyamuni	 tada	 u	 svoje	 vrijeme	 prenosio	 je	 bio	 Fa

Arhata.	Mahayana	budizam	je	bilo	nešto	sastavljeno	nakon	što	je	Shakyamuni	napustio	ovaj

svijet,	strogo	govoreći	to	je	izvedenica	originala;	što	znači	da	poput	originala,	više	nije	bio	u

stanju	 voditi	 kultivaciju	 ljudi	 preko	 razine	 Arhata.	 Dafa	 učenici,	 s	 druge	 strane	 su	 kraljevi

došli	 sa	 nebesa	 pomoći	 Učitelju	 ispraviti	 Fa,	 i	 Dafa	 učenici	 obdareni	 tako	 ogromnom

urođenom	 kvalitetom	 (genji)	 su	 u	 osnovi	 došli	 zahvaljujući	 činjenici	 da	 će	 se	 odigrati	 Fa-

ispravljanje	 kozmosa.	 Nije	 niti	 jedno	 od	 živih	 bića	 na	 ovom	 svijetu	 koje	 će	 biti	 spašeno,

jednostavno	kakvim	se	ono	čini;	prosječno	biće	nije	vrijedno	da	ga	spasi	Dafa	učenik	ili	Veliki

Zakon	kozmosa.	Većina	 ljudi	u	današnjem	svijetu	su	životi,	koji	 su	postali	 ljudi	spustivši	 se

ovdje	sa	nebesa,	a	povezani	sa	njima	u	njihovoj	pozadini	su	masivne	grupe	života.	Budući	da
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su	 stvari	 toliko	 značajne,	 (stvari	 koje	 vi	 radite)	 nisu	 stvari	 koje	 bi	 običan	 kultivator	mogao

raditi,	 niti	 je	 nebeski	 rang	 (koji	 ćete	 vi	 dostići)	 onakav	 kakav	 prosječni	 kultivator	 može

dostići.	 Stvari	 sada	 nisu	 ni	 izbliza	 tako	 jednostavne,	 kakvima	 su	 ih	 shvaćali	 ljudi	 u	 starim

vremenima.

Kao	što	sam	rekao,	religijske	prakse,	mnoge	vjere	i	razne	kultivacijske	metode	u	prošlosti	su

samo	uspostavljale	kulturu	u	ljudskoj	sferi	koja	će	uključiti	kultivaciju	i	znanje	o	božanskim

bićima.	Da	te	osobe	i	prosvjetljena	bića	nisu	došla	ustanoviti	ovu	kulturu,	današnji	ljudi	ne	bi

shvaćali	 što	podrazumijeva	 "kultivacija"	 ili	 da	božanska	bića	prebivaju	na	nebesima	 i	 kakva

ona	jesu.	Postoje	Buddhe,	Taoistička	božanstva,	Bogovi	poznati	ljudima	poput	Isusa	i	Jehove,

te	naravno,	 još	mnogo	božanstava	svih	vrsta.	Oni	su	stvorili	znanje	o	nebeskim	bićima	koja

sadrži	 ljudska	 kultura,	 te	 su	 dozvolili	 ljudima	 kroz	 povijest	 da	 imaju	 bogato	 znanje	 o

značajkama	božanskih	bića	 i	kako	oni	obavljaju	 stvari,	 kao	 i	o	 tome	što	 je	kultivacija,	njeni

različiti	 oblici	 i	 što	 je	 potrebno	 da	 bi	 se	 moglo	 kultivirati.	 S	 obzirom	 da	 su	 takve	 stvari

uspostavljene	u	 ljudskoj	 kulturi,	 samim	 time	meni	 je	mnogo	 lakše	danas	prenositi	 Fa.	Nije

potrebno	da	vas	dodatno	podučavam	što	su	božanska	bića,	što	je	kultivacija	i	što	je	uključeno

u	dostizanje	božanskih	sfera.	Zato	nema	potrebe	da	objašnjavam	toliko	puno	stvari	na	samoj

površini,	 što	bi	u	 suprotnom	morao.	Drugim	riječima	 ljudi	 sada	 shvaćaju	 i	 znaju,	 jer	 je	bio

uspostavljen	ovaj	dio	ljudske	kulture.	I	to	je	bio	stvarni	razlog	dolaska	prosvjetljenih	bića	na

ovaj	 svijet.	 Danas	 je	 druga	 priča.	 Dafa	 učenici	 su	 danas	 ovdje	 u	 vrijeme	 Fa-ispravljanja

kozmosa,	 i	 upravo	o	ovom	stadiju	u	 kojem	 se	nalazimo	 su	 ljudi	 nekada	pričali;	 ono	 što	 su

proročanstva	 opisivala;	 o	 čemu	 su	 ponešto	 znali,	 ili	 shvaćali	 ljudi	 sa	 natprirodnim

sposobnostima.	I	ova	faza-finalna	kulminacija-je	upravo	ono	što	Dafa	učenici	iznose.

Svaki	pojedini	Dafa	učenik	je	izuzetan.	Ravni	sa	kojih	oni	dolaze	ni	na	koji	način	nisu	obične,	i

oni	 su	 ustanovili	 kulturu	 ljudi,	 tijekom	 cjelokupne	 ljudske	 povijesti.	Mnoge	 dobro	 poznate

povijesne	osobe	se	ubrajaju	među	naše	Dafa	učenike	i	bez	obzira	da	li	su	preuzimali	 izgled

prosvijetljenih	bića	 ili	 poznate	povijesne	osobe,	 proslavljenog	generala,	 kralja	 nacije:	 svaka

osoba	čije	je	ime	ostavljeno	budućim	naraštajima	je	izuzetna.	I	postoje	mnoge	veličanstvene

stvari	učinjene	u	prošlosti	koje	bi	izgledale	izuzetno,	ali	nisu	zabilježene	i	od	njih	nije	ostao

niti	trag.	To	je	zato	što	bogovi	nisu	željeli	da	te	stvari	ostanu	u	nasljeđu.	Prosječna	osoba	nije

dostojna	da	njeno	ime	ostane	zapisano	budućim	naraštajima,	jer	ljudska	povijest	je	po	samoj

svojoj	 prirodi	 oblikovana	 da	 posluži	 Fa-ispravljanju	 i	 potvrđivanju	 Fa.	 Koji	 će	 dio	 ljudske

kulture,	 ili	 intelektualnog	naslijeđa	 zaslužiti	 da	 se	 sačuva	nije	 beznačajna	 stvar.	Kao	 što	ni

stvarna	 povijest	 čovječanstva	 ili	 razlog	 njenog	 postojanja	 također,	 nije	 jednostavna.

Kultivacija	koju	Dafa	učenici	obavljaju	i	njihovo	spašavanje	ljudi,	su	prirodno	povezani	sa	Fa

ispravljanjem	kozmosa.

Kao	 što	 znate,	 od	 20.	 srpnja	 1999,	 sve	 do	 sada	 smo	malo	 po	 malo,	 svjedočili	 društvenim

promjenama	kao	 i	 promjenama	u	 ljudskim	 srcima,	 isto	 tako	bili	 smo	 svjedoci	 promjenama

stavova	i	percepcija	ljudi	prema	Dafa	učenicima	i	pokvarenoj	KKP.	Da	vi	niste	poduzeli	akciju

suočeni	s	takvim	zlim	okolnostima,	nitko	je	ne	bi	poduzeo	u	vaše	ime,	jer	ljudi	čekaju	na	vas
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da	 ih	 spasite.	Prave	 žrtve	progona	 su	 ljudi	 svijeta,	 a	ne	 vi.	Dok	 ljudi	 gledaju	kako	 se	Falun

Gong	progoni,	 a	Dafa	učenici	mu	se	 suprotstavljaju,	naš	otpor	 je	 samo	pojava	na	površini.

Stvarnost	 je	 da	 spašavate	 ljude,	 a	 vi	 to	 činite	 razotkrivanjem	 zla.	 Pokvarena	 KKP	 ne

dozvoljava	ljudima	da	vjeruju	u	Božansko,	jer	Partija	je	suprotna	Božanskom.	Ateizam	je	sam

po	 sebi	 grozan	 grijeh.	 Kada	 je	 osobu	 stvorilo	 božansko,	 a	 ona	 se	 ipak	 preokrene	 i	 poriče

samo	postojanje	božanstva,	nema	druge	nego	da	bude	eliminirana	od	strane	božanstva.	Meni

je	 stvarno	dirljivo	vidjeti	Dafa	učenike	kako	ulažu	ogromnu	količinu	energije	u	 sve	njihove

projekte,	 pokušavajući	 imati	 veći	 učinak	 u	 spašavanju	 ljudi.	 Što	 onda	 znači,	 da	 vi	 pod

progonom	 uspostavljate	 moćnu	 vrlinu	 prosvjetljenih	 bića.	 Progonitelji	 su	 prosto

manifestacija	zla	dok	Dafa	učenici	prolaze	kroz	proces	Ispunjenja.	Oni	koji	se	zaista	progone

su	ljudi	svijeta.

U	 kojem	 smislu	 su	 ljudi	 svijeta	 progonjeni?	 Na	 kraju	 krajeva,	 ljudi	 naizgled	 vode	 prilično

ugodne,	slobodne	 i	nesputane	živote	u	 (doba)	kad	su	moralne	vrijednosti	potonule.	Ali	kao

što	znate,	većina	ljudi	na	zemlji	je	ovdje	došla	sa	nebesa,	a	mnogi	su	zapravo	poslani	dole	kao

predstavnici	kozmičkog	tijela	s	kojeg	dolaze,	od	strane	živih	bića	tog	univerzuma,	s	ciljem	da

na	 kraju	 dobiju	 spasenje.	 Hoće	 li	 se	 ta	 osoba	 spasiti	 ili	 neće,	 ovisi	 o	 tome	 kako	 će	 ona

reagirati	dok	se	nalazi	na	ovom	svijetu	u	vremenu	širenja	Dafa.	Zato	jer	postupci	osobe	ovdje

odražavaju	 stanje	 živih	 bića,	 tijekom	 Fa-ispravljanja,	 u	 kozmičkom	 tijelu	 kojeg	 ona

predstavlja	i	koje	iza	nje	leži.	Ljudsko	biće	neće	imati	isti	izgled	kao	božansko	biće.	Nakon	što

dođe	 u	 ovu	 ljudsku	 sferu	 i	 snizi	mu	 se	 razina,	može	 jedino	 preuzeti	 izgled	 ljudskog	 bića.

Danas,	 dok	Učitelj	 prenosi	 Fa,	Učitelj	 ne	može	 biti	 poput	 božanskog	 bića.	On	može	 samo

koristiti	ljudski	jezik	da	bi	podučavao	i	ljudski	izgled	da	bi	ovdje	bio	s	vama.	Mnogo	ljudi	to	ne

uspijeva	shvatiti.	Ljudi	misle	da	se	progoni	Falun	Gong,	kada	su	zapravo	žrtve	 ljudi	svijeta.

Kažem	 to	 jer	 su	 bili	 zavedeni	 lažima	 tijekom	progona	 i	 imaju	mržnju	 prema	 Falun	Gongu.

Ipak,	 "Falun	Gong"	 je	 naziv	 koji	 Veliki	 Zakon	 kozmosa	 preuzima	 na	 ovom	 svijetu.	Ono	 što

Dafa	učenici	ovdje	rade	je	potvrđivanje	Fa,	oni	su	učenici	Fa	koji	spašavaju	živa	bića	i	imaju

goleme	 misije.	 Drugačije	 rečeno,	 oni	 su	 Božiji	 izaslanici.	 Ako	 je	 zemaljski	 um	 osobe	 pun

negativnih	misli	o	Dafa	ili	Dafa	učenicima	ili	ako	se	ta	osoba	iskvarila	ili	se	ne	poistovjećuje	sa

fundamentalnom	Fa	istinom,	što	je	Zhen-Shan-Ren,	onda	je	osoba	kao	takva	viđena	da	bude

iskorijenjena,	eliminirana	od	strane	božanskih	sila.	A	ovo	posebno	vrijedi	za	one	koji	su	bili

izravno	 uključeni	 u	 progon	 Dafa	 učenika,	 izgovorili	 loše	 riječi	 ili	 učinili	 loše	 stvari	 protiv

Dafa.	I	onda,	uzevši	u	obzir	da	Dafa	učenici	unatoč	oštrini	progona	i	dalje	hodaju	putem	ka

božanstvenosti	 i	 da	 će	 jednako	dostići	 Ispunjenje	 i	 vratiti	 se,	 bilo	da	odu	 ranije	 ili	 kasnije,

nisu	li	zapravo	ljudska	bića	prave	žrtve	progona?

Kozmos	 ima	 nebrojena,	 nemjerljiva	 živa	 bića	 u	 sebi,	 kao	 i	 nebrojene	 bogove	 raznih	 vrsta.

Ogromni	kozmos	je	neusporedivo	svet,	a	broj	bogova	na	nebesima	sa	razinama	istovjetnima

Shakyamuniju	 je	 prevelik	 za	 izbrojati.	 Shakyamuni	 je	 koristio	 izraz	 "bezbrojni	 poput	 zrna

pijeska	u	rijeci	Ganges",	da	opiše	brojnost,	ali	zapravo	kada	bi	tome	dodao	sva	zrnca	pijeska

sa	ove	zemlje,	bila	bi	to	još	uvijek	neprikladna	metafora	za	broj	božanskih	bića	na	toj	razini.	A
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ono	o	čemu	raspravljamo	je	samo	metafora	za	brojnost	božanskih	bića	na	samo	jednoj	razini.

Govoreći	 usporedno,	 koliko	 vrijedi	 ljudsko	 biće?	 Jedva	 da	 je	 i	 spomena	 vrijedno.	 No	 iako

njegova	razina	postojanja	može	biti	niska,	 iza	njega	su	povezani	životi	sa	viših	sfera.	Mnogi

su	ljudi	na	ovom	svijetu	u	biti	predstavnici	grupe	takvih	života.	Međutim	obmanjeni	iluzijom,

ljudi	ostaju	nesvjesni	ovih	stvari,	te	još	manje	znaju	tko	su	oni	uistinu.	Međutim,	iza	mnogih

ljudi	 svijeta,	kao	predstavnika	su	zapravo	nebrojeni	 i	nemjerljivi	 životi	 viših	 razina.	Da	 li	bi

dakle,	 u	 tom	 svjetlu,	 tako	 veliki	 Fa	 ili	 toliko	 izuzetni	 Dafa	 učenici	 došli	 da	 spase	 samo

prosječno,	obično	ljudsko	biće?	Može	li	se	to	uopće	dogoditi?	Danas,	većina	ljudi	ovog	svijeta

ima	 dublje	 razloge	 zašto	 je	 ovdje.	 Ako	 je	 osoba	 zaista	 poslana	 na	 zemlju	 kao	 predstavnik

ogromnog	 kozmičkog	 sistema,	 ona	 tada	 predstavlja	 svijet,	 sloj	 kozmosa	 ili	 sloj	 kozmičkog

tijela.	S	obzirom	da	je	kozmičko	tijelo	cirkulatorni	entitet,	tada	unatoč	veličini	svaki	kozmički

sistem	 ima	 svoj	 vlastiti	 sistem,	 koji	 istovremeno	 pripada	 sistemima	 na	 višim	 i	 još	 višim

sferama.	I	što	je	sfera	viša,	ono	je	veće;	što	je	veći	neizbrojivi	broj	živih	bića;	i	što	su	masivniji

bogovi,	 broj	 živih	 bića	 je	 teže	 procijeniti.	 Kao	 cjelina,	 univerzum	 je	 masivan	 do	 izuzetne

mjere.	Kada	Dafa	učenik	spasi	 jednu	osobu,	to	nije	prosto,	 jedno	ljudsko	biće	kakvog	ga	mi

poznajemo:	tako	će	biti	spašeno	enormno	tijelo	života.	Drugačije	rečeno,	kako	osoba	reagira

na	Dafa	i	Dafa	učenike,	jednostavno	nije	samo	ljudski	čin.	I	naravno,	ako	površinski	sloj	osobe

nije	baš	budan	i	pripravan,	on	će	predstavljati	prepreku	spašavanju	te	osobe	i	živih	bića	koje

predstavlja,	i	zbog	toga	je	potrebno	objašnjavati	istinu.

Ono	o	čemu	sam	upravo	govorio	je	nešto	veoma	krupno.	Mnogo	ljudi	danas	ovdje	sluša	Fa.

Slušanje	ovog	Fa	nije	problem	za	Dafa	učenike,	ali	možda	tu	ima	nekih	novijih	učenika	ili	ljudi

koji	podržavaju	Falun	Gong	ili	članova	obitelji,	koji	će	možda	imati	poteškoća	da	ovo	shvate.

Ali	s	obzirom	da	je	ovo	ipak	Fa	konferencija,	ja	predajem	Fa	praktikantima	i	nema	druge	nego

da	 ovako	 predajem.	 Znači,	 (gore	 rečeno)	 je	 razlog	 zašto	 se	 Veliki	 Zakon	 kozmosa	 širi	 u

ljudskom	 svijetu.	 Samo	 bića	 [koja	 sam	 opisao]	 zaslužuju	 da	 ih	 spase	 Dafa	 učenici,	 i	 samo

takva	 bića	 zaslužuju	 da	 se	 Veliki	 Zakon	 kozmosa	 širi	 ovdje	 na	 ovom	 svijetu	 -	 to	 je	 toliko

monumentalno.	 Znači,	 iako	 ljudsko	 biće	 ovdje	 na	 nižoj	 sferi	 iza	 sebe	 ima	 ogromno	 tijelo

života,	dok	je	tu	na	ovoj	zemlji,	ono	će	biti	uobičajena	osoba	ove	sfere,	ove	razine.	Tako	to

ide.	Iako	je	osoba	na	najnižoj	razini,	ako	počini	grijeh	protiv	Fa	kozmosa,	ili	ako	se	ne	uspije

poistovjetiti	 sa	 ovim	 Fa	 koji	 je	 stvorio	 kozmos	 i	 nebrojena	 živa	 bića,	 gdje	 je	 onda	 njemu

mjesto	nakon	suprotstavljanja	takvim	stvarima?	Smrt	ljudi	zamišljaju	odlaskom	na	određeno

mjesto.	Ali	gdje	će	takva	osoba	otići?	Čak	i	materija	u	ovom	univerzumu,	koja	rezultira	nakon

ultimativne	smrti	nečega	je	stvorena	od	Fa,	pa	ako	se	ta	osoba	protivi	Fa,	kamo	će	ona	ići?	Za

ilustraciju,	u	Bibliji,	Jehova	i	Isus	oboje	skreću	pažnju	na	to	kako	će	životi	onih	koji	progone

apostole	 biti	 suočeni	 s	 vječnim	 prokletstvom	 i	 mukama,	 zauvijek.	 To	 bi	 vrijedilo	 čak	 i	 u

trenutku	 stvaranja	 novog	 kozmosa	 i	 kroz	 duge	 godine	 njegovog	 postojanja,	 griješnik	 bi

neprekidno	plaćao	svoju	griješnu	karmu.	Moj	bože,	kako	užasno!	Patnjama	jednostavno	ne	bi

bilo	 kraja,	 jer	 toliko	 je	 velika	 griješna	 karma	 kada	 netko	 griješi	 protiv	 Velikog	 Zakona

kozmosa.	Iako	je	ljudsko	biće	samo	čovjek,	on	je	zapravo	predstavnik	viših	sfera.	Stoga,	kada

ljudsko	biće	počini	grijeh	protiv	Dafa,	tijelo	života	iza	njega	koje	predstavlja,	od	vrha	do	dna,
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će	 se	 suočiti	 sa	 potpunim	uništenjem	nebrojenih	 bogova	 i	 bića	 svake	 vrste,	 jer	 ovo	 je	 Fa-

ispravljanje	 kozmosa.	 Milost	 se	 nudi	 prije	 dolaska	 velikih	 katastrofa,	 ali	 Fa-ispravljanje	 je

nemilosrdno	strogo.

Ja	ne	podučavam	Fa	običnim	ljudima,	već	Dafa	učenicima.	Dafa	učenici	shvaćaju	što	sve	ovo

znači.	 To	 znači	 da	 su	 ljudska	 bića	 oni	 koji	 su	 zaista	 progonjeni,	 i	 onima	 kojima	 prijeti

eliminacija	su	ljudska	bića.	Cilj	progona	je	bio	zapravo,	da	u	jednu	ruku	testira	Dafa	učenika,

a	u	drugu	da	eliminira	stare	živote	u	kozmosu,	među	kojima	 je	čovjek.	Stare	sile	su	čvrsto

odlučile	da	čovjek	ne	dobije	spasenje,	jer	su	stare	sile	kozmosa	smatrale	da	kozmos	i	njegova

živa	bića	više	nisu	bila	dobra,	pa	su	stoga	trebala	sva	biti	uništena.	Kultivatori	bi	bili,	s	druge

strane	stavljeni	na	teške	muke,	gdje	bi	svaki	Dafa	učenik	koji	ne	uspije	bio	eliminiran.	Ljudi

svijeta	i	ostala	živa	bića	ne	bi	bila	zadržana.	Vjerovatno	ste	čuli	za	mnoga	takva	proročanstva,

gdje	neka	postotak	opstanka	postavljaju	na	jedan	u	deset	tisuća,	jedan	u	tisuću,	ili	 jedan	na

deset	 domaćinstava.	 Bez	 obzira	 na	 broj,	 oni	 su	 htjeli	 uništiti	 živa	 bića	 u	 masovnoj	 mjeri.

Međutim,	suštinski	cilj	velikog	širenja	Dafa	u	svijetu	i	spašavanja	živih	bića,	je	da	sve	iskupi	-

da	 spasi	 sva	 bića	 koja	 su	 sposobna	 biti	 spašena.	 I	 zato	 smo	 učinili	 koliko	 god	 smo	mogli,

davajući	sve	od	sebe	da	spasimo	više.

Po	svojoj	samoj	prirodi,	sudjelovanje	starih	sila	u	ovom	Fa-ispravljanju	igra	demonsku	ulogu

za	Dafa	i	Fa-ispravljanje.	Kao	što	znate,	ovdje	među	ljudima	na	djelu	je	uzajamno	stvaranje	i

uzajamno	 sprečavanje,	 pozitivno	 za	 negativno.	 Takvo	 je	 ljudsko	 društvo.	 Ljudi	 prirodno

borave	u	sredini	gdje	zlo	prati	dobro	 i	materijalna	supstanca	čovjeka	 ima	ove	dvije	strane,

dobru	 i	 zlu.	 Stoga,	 kad	 osoba	 izgubi	 strpljenje,	 postane	 nerazumna,	 okrutna,	 zla,	 puna

mržnje,	ili	je	ponese	radost,	na	djelu	je	demonska	priroda;	dok	kad	je	razumna,	suosjećajna	ili

dobra,	 to	 je	 Buddha	 priroda	 ili	 njegova	 dobra	 priroda	 na	 djelu.	 A	 na	 ovom	 svijetu	 postoje

dobri	ljudi,	loši	ljudi,	oni	koji	su	ljubazni,	oni	koji	su	zločesti,	baš	kao	što	na	nebesima	postoje

Buddhe	-	koji	su	Fa	kraljevi	-	kao	i	Demonski	kraljevi.	Naravno,	sve	se	ovo	ravna	i	ta	analogija

seže	sve	do	vrlo	visokih	sfera,	sa	negativnim	za	pozitivno.	Postojanje	negativnog	za	pozitivno

u	 starom	kozmosu,	 održava	 sve	 u	 ravnoteži.	 Kada	 su	 stare	 sile	 kozmosa	 vidjele	 da	 je	 ovaj

Dafa	koji	se	širi	potpuno	pozitivan,	one	su	odmah	kreirale	puno	demona	i	poteškoća.	Upravo

su	 na	 taj	 način	 stvorile	 ono	 što	 za	 Fa-ispravljanje	 i	 za	 Dafa	 kozmosa	 predstavlja	 demona.

Tako	su	stvari	nastale.

Onda	ono	što	možemo	reći	 je	to,	da	je	sve	ono	što	su	Dafa	učenici	poduzimali	ovih	godina

bilo	 usmjereno	 na	 spašavanje	 ljudi	 i	 objašnjavanje	 istine.	 Iako	 su	 mnogi	 Dafa	 učenici	 bili

žestoko	proganjani,	sve	se	to	odvijalo	na	putu	prema	božanstvenosti;	ode	li	osoba	ranije	 ili

kasnije,	 svakako	će	dostići	 Ispunjenje.	Dok	za	kontrast,	obični	 ljudi,	nemaju	nikakvu	sličnu

priliku.	Što	to	onda	čini	život	Dafa	učenika	toliko	posebnim?	Njegova	osnova	se	uspostavljala

od	 najranijih	 vremena	 u	 povijesti	 i	 na	 taj	 su	 način	 Dafa	 učenici	 uspjeli	 stići	 do	 današnjeg

dana.	Među	Dafa	učenike	se	ubrajaju	učenici	Isusa	kao	i	Shakyamunija,	kao	naravno	i	drugih

božanskih	bića	za	koje	ne	znate	i	njihovih	učenika.	Naravno,	vi	niste	njihovi	pravi	učenici.	Vi

ste	Dafa	učenici	i	jedino	ste	čekali	ovaj	dan.	Drugim	riječima,	vi	ste	pratili	te	svete	ličnosti	u

7



stvaranju	kulture	za	čovječanstvo,	i	danas	se	ta	kultura	ponovo	koristi	da	spasi	ljude.

Nakon	nedavne	Fa	konferencije	u	prijestolnici	SAD-a,	Washingtonu,	mnogi	učenici	su	čuli	da

će	Učitelj	 ići	na	svaki	pojedini	projektni	sastanak	 i	 sa	njima	se	sresti,	pa	 je	sada	odjednom

došla	masa	ljudi	danas.	(Smijeh)	Svi	projekti	su	mi	poslali	puno	pozivnica,	jer	je	svaki,	veliki	ili

mali	htjeo	da	Učitelj	sa	njima	održi	sastanak.	 (Smijeh)	Učitelj	sve	to	ne	bi	mogao	stići.	Ono

što	sam	vam	upravo	rekao,	vam	treba	zapravo	kazati	da	ste	svi	uradili	vrlo	dobro	i	da	vam	ne

treba	Učitelj	potvrditi	svaku	pojedinu	stvar	koju	poduzmete,	 ili	 svakoga	od	vas.	Stigavši	do

ovog	gdje	ste	sada,	i	učestvovanjem	u	spašavanju	živih	bića	vi	krčite	svoj	put,	uspostavljate

vlastitu	moćnu	vrlinu	 i	 ispunjavate	vašu	povijesnu	misiju.	Mnoge	su	takve	stvari	zamućene

iluzijom,	 te	 čak	 i	 ako	 vam	 Učitelj	 nešto	 predaje,	 on	 vam	 neće	 sve	 o	 tome	 reći	 u	 detalje.

(Učitelj	 se	 smije)	 Tako	 da	 sam	 vam	 htjeo	 reći	 da	 nisam	 mogao	 prisustvovati	 [svim	 vašim

sastancima]	iako	ste	me	pozvali.	(Svi	se	smiju)	Ali	ipak	vas	ne	želim	iznevjeriti,	sada	kada	sam

došao.	Znam	da	uvijek	nešto	želite	podijeliti	sa	Učiteljem.	 (Učenici	aplaudiraju)	Ali	ovdje	 je

toliko	puno	 ljudi,	pa	dajte	pošaljite	papiriće	 sa	pitanjima	pa	ću	vam	na	njih	dati	odgovore.

Ako	su	vaša	pitanja	individualne	naravi,	međutim,	ili	nisu	povezana	sa	spašavanjem	živih	bića

ili	stvarima	koje	Dafa	učenici	trebaju	činiti,	onda	ih	nemojte	slati.	Ukoliko	je	papirića	previše

ili	 svatko	 napiše	 jedan,	 nećemo	 završiti	 ni	 do	 ovog	 doba	 do	 sutra.	 (Svi	 se	 smiju)	 Oni	 u

pomoćnoj	sali	također	mogu	proslijediti	pitanja.	U	redu,	donesite	ih	-	slobodno	ih	donesite.

Učenik:	 U	 Hong	 Yin	 2,	 što	 podrazumijeva	 "Četiri	 Velika	 elementa	 su	 se	 istrošili	 uslijed

vremena"?

Učitelj:	Mogu	 to	objasniti,	 ali	mislim	da	ovo	pitanje	nema	mnogo	veze	sa	našim	sadašnjim
zadacima	koji	su	povezani	sa	spašavanjem	živih	bića.	Ono	što	je	Shakyamuni	podrazumijevao

pod	 "Četiri	 Velika	 Elementa"	 su	 bili	 zemlja,	 voda,	 vatra	 i	 vjetar	 -	 fundamentalni	 uzrok

stvaranja	univerzuma	u	određenoj	sferi	unutar	jednog	kozmičkog	tijela.	Upravo	sam	pojasnio

da	 su	Četiri	 Velika	 Elementa	 u	 određenoj	 sferi	 bila	 fundamentalni	 uzrok	 iza	 stvaranja	 tog

univerzuma.	Ali	 ipak,	 to	nije	bio	krajnji,	 istinski	 fundamentalni	uzrok.	S	kozmičkim	tijelom,

koje	 tijekom	 dugog	 vremenskog	 perioda	 prolazi	 kroz	 faze	 stvaranja,	 stagnacije	 i

degeneracije,	i	dostiže	točku	degeneracije,	stvari	se	čine	kao	da	su	u	procesu	trošenja	uslijed

vremena.

Učenik:	Koreanskim	učenicima	u	Kini	nedostaje	Učitelj.

Učitelj:	Hvala	vam	svima.	Nema	potrebe	da	to	stavljate	na	papiriće	za	pitanja.	Znam	da	vam
svima	nedostaje	Učitelj,	i	vi	nedostajete	Učitelju!	(Svi	učenici	glasno	aplaudiraju)

Učenik:	Dafa	učenicima	iz	Pekinga	nedostaje	Učitelj	više	nego	ikada,	kako	je	kraj	sve	bliži.

Učitelj:	Preskočiti	ću	sa	čitanjem	ovakvih	poruka	na	glas.	Izabrati	ću	samo	one	sa	pitanjima.

Učitelj:	 Dafa	 učenici	 šalju	 Učitelju	 pozdrave	 iz	 Pekinškog	 poljoprivrednog	 fakulteta,
Kineskog	univerziteta	Geoznanosti,	Beihang	sveučilišta,	Pekinškog	Šumarskog	fakulteta,	i...
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Učitelj:	Nemojmo	više	 slati	 pozdrave,	 jer	nam	njihovo	 čitanje	oduzima	 vrijeme.	Hvala	 vam
svima.	(Učenici	plješću)

Učenik:	Cjelokupno	 tijelo	Dafa	 učenika	 u	Nanchangu,	Guandongu,	Hunanu,	 i	 Xi'ningu	 šalju

pozdrave	svojem	veličanstvenom	Učitelju.

Učitelj:	Preskočiti	ću	čitanje	pozdrava,	i	nastaviti	sa	odgovorima	na	pitanja.	Želim	krenuti	sa
pitanjima	-	odgovorima	na	pitanja.

Učenik:	Cjelokupno	tijelo	učenika	sa	Tajlanda	šalje	svoje	pozdrave	Učitelju.

Učitelj:	Još	jedan	pozdrav.	Hvala	vam	svima.

Učenik:	Ziyang,	provincija	Sichuan,	Chengdu...(Opći	smijeh)

Učitelj:	Još	jedan.

Učenik:	 Kako	 možemo	 što	 prije	 odstraniti	 vezanosti	 i	 predodžbe	 stvorene	 kroz	 život	 među

običnim	ljudima?

Učitelj:	(Smije	se)	Usred	izazova,	ili	kada	se	stvari	ne	mogu	razriješiti,	ljudi	uvijek	pokušavaju

smisliti	 nekakvu	 taktiku.	 Ali	 ne	 postoji	 prečac,	 zapravo:	 potrebno	 je	 istinski	 sprovesti

kultivaciju	u	praksu,	i	kultivirati	se	u	skladu	sa	Velikim	Zakonom.	Ako	se	osoba	želi	približiti

božanskom,	a	ipak	razmišlja,	"Idemo	vidjeti	možemo	li	pronaći	neki	poseban	prečac"	(Smije

se),	može	 li	 biti	 da	 on	 napreduje,	 kultivirajući	 se	 čvrsto	 i	 istinski?	 To	 ne	 ide.	 Da	 bi	 ste	 se

povisili,	morate	se	istinski	i	solidno	kultivirati.

Učenik:	 Nakon	 što	 je	 posljednji	 put	 Učitelj	 podučavao	 Fa	 na	 konferenciji	 u	 Washingtonu,

mnogo	 je	 učenika	 u	 Kini	 shvatilo	 da	 također	 i	 oni	 trebaju	 bezuvjetno	 surađivati	 sa

koordinatorom.	 Otišli	 su	 toliko	 daleko	 da	 su	 tražili	 od	 bivših	 koordinatora	 i	 asistenata	 sa

mjesta	 za	 vježbanje	 da	 sada	 budu	 sveukupni	 koordinatori,	 unatoč	 činjenici	 da	 u	 mnogo

slučajeva	ti	bivši	koordinatori	i	asistenti	sa	vježbališta	nisu	nikada	istinski	istupili.

Učitelj:	Ranije	u	Kini,	oni	Dafa	učenici	koji	su	imali	zaduženja	na	odgovornim	položajima	na
mjestima	za	vježbanje,	nisu	tamo	bili	zato	što	su	se	kultivirali	osobito	dobro,	već	zato	što	su

bili	sposobni	obavljati	taj	posao	i	imali	želju	da	to	učine.	Stvari	koje	su	u	vezi	sa	kultivatorima

moraju	 obavljati	 kultivatori.	 Nije	 dovoljno	 samo	 uzeti	 u	 obzir	 koliko	 je	 netko	 dobar	 u

obavljanju	 stvari;	 također	 treba	pogledati	 da	 li	 se	 je	u	 stanju	 kultivirati.	 To	 je	nešto	 što	 se

nikada,	nikada	ne	može	promijeniti.

Kada	 sam	 zadnji	 put	 podučavao	 Fa,	 posebno	 sam	 dodao	 rečenicu,	 "to	 se	 odnosi	 na	 Dafa

učenike	izvan	Kine."	Okolnosti	su	Kini	drugačije,	tako	da	se	nisam	obraćao	ljudima	tamo.

Učenik:	Marljivi	 studenti	u	Kini	 su	 zauzeti	 objašnjavanjem	činjenica	 i	 spašavanjem	 ljudi,	 te

nemaju	dovoljno	vremena	učiti	Fa	ili	vježbati,	što	onda	dovodi	do	toga	da	budu	progonjeni.	S
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druge	strane,	pojedini	učenici	ulažu	veći	dio	njihovog	vremena	u	učenje	Fa	i	vježbanje,	a	istinu

objašnjavaju	 rijetko.	Mnogo	 je	 takvih.	 U	 ovakvoj	 situaciji,	 koliko	 će	 trebati	 vremena	 dok	 ne

spasimo	dovoljno	ljudi?

Učitelj:	U	osnovi,	vi	kažete	da	neki	samo	objašnjavaju	 istinu	ali	ne	uče	Fa,	dok	drugi	samo
uče	Fa,	ali	ne	objašnjavaju	istinu.	(Svi	se	smiju)	Upravo	je	ovo	izlika	koju	koriste	stare	sile	da

progone	Dafa	učenike.	[To	se	događa]	kad	zaista	ne	uspijete	uravnotežiti	ove	dvije	stvari,	jer

spašavanje	 ljudi	 od	 strane	 Dafa	 nije	 nešto	 što	 može	 izvesti	 običan	 čovjek.	 Mora	 se	 biti

kultivator.	 Znači,	 moraš	 učiti	 Fa,	 kultivirati	 se,	 i	 postati	 kultivator.	 Ne	 vrijedi	 ako	 to	 čini

običan	čovjek,	i	on	ne	stječe	tu	moćnu	vrlinu.	Onda,	ako	ti	kao	kultivator	ne	uspiješ	ispuniti

tu	zadaću	 i	 samo	učiš	Fa,	nisi	 li	uzeo	u	obzir	svrhu	učenja	Fa?	Ono	 je	radi	 tvojeg	vlastitog

uspjeha,	kao	 i	za	spas	živih	bića.	Učenjem	Fa	ti	 sam	stječeš	Fa,	ali	želiš	 li	 samo	dobiti	-	da

imate	koristi	od	Dafa?	Drugim	riječima,	ako,	dok	se	Dafa	učenici	progone	i	Dafa	se	ocrnjuje,

ti	se	nećeš	izdvojiti	i	reći	nekoliko	riječi	potpore,	da	li	si	vrijedan	dobivanja	Fa?	To	je	ideja.

Učenik:	Neki	učenici	zapadnjaci	sa	sjevera	Europe	traže	da	ljudi	usvoje	kalendarski	temeljen

pristup	učenju	Zhuan	Faluna,	i...

Učitelj:	Tako	nešto	ne	bi	trebalo	postojati.	Ono	što	je	najbolje	imati	je	dogovoreno	vrijeme	za
učenje	Fa.	Zajedničko	učenje	Fa	je	forma	koju	sam	vam	dao.	Ali,	glede	učenja	Fa	morate	biti

marljivi,	 i	 učiti	 često,	 i	 samo	 tada	 nećete	 gubiti	 oslonac,	 moći	 ćete	 hodati	 svojim	 putem

ispravno,	 i	činiti	dobro	ono	što	trebate.	Nemojte	mijenjati	način	učenja	Fa.	 Jednostavno	ga

iščitavajte.	Nemojte	počinjati	s	nečim	drugačijim,	pokušavajući	unositi	novitete.	Mislim	da	je

ljudsko	razmišljanje	ono	što	navodi	ljude	da	izabiru	koji	će	dio	Fa	učiti,	ili	da	dolaze	do	novog

pristupa	učenju	Fa.

Učenik:	U	našem	području	postoji	koordinator	promocije	Shen	Yuna	koji,	zbog	raznih	razloga

više	ne	izlazi	i	depresivan	je.	Može	li	Učitelj	reći	par	riječi?

Učitelj:	 Radije	 se	 ne	 bih	 izjašnjavao.	 (Svi	 se	 smiju)	 Dok	 god	 ova	 stvar	 nije	 okončana,	 Dafa

učenici	su	i	dalje	usred	vlastitog	kultiviranja	i	prolaženja	kroz	iskušenja,	 i	promatra	se	da	li

osoba	ima	ono	što	je	potrebno.	Ja	ne	želim	blokirati	njegov	put.	Svaka	osoba	dolazi	do	svojih

vlastitih	uvida,	 i	svaka	se	kultivira.	 Iako	ti	vidiš	da	on	trenutno	ne	izlazi,	trebaš	znati	da	on

prolazi	kroz	 težak	period	 i	da	 je	usred	 testa.	Svi	 će	prolaziti	 kroz	 to	u	 svojim	 iskušenjima.

Ključna	stvar	je	kako	osoba	vlada	sobom.

Učenik:	Jedan	kolega	praktikant	kaže	da	je	ne	imati	povjerenja	u	glavnu	odgovornu	osobu	isto

što	i	ne	imati	povjerenja	u	Učitelja.	Da	li	je	to	ispravno?

Učitelj:	Još	jednom	bih	htjeo	o	tome	popričati	sa	svima	vama.	O	čemu	sam	govorio	je	glavna
zadužena	osoba	u	projektu	 ili	glavna	odgovorna	osoba	regionalne	Dafa	udruge.	Ovo	 je	vrlo

važno.	Što	se	tiče	zaduženih	osoba	na	nižim	razinama,	ili	zaduženih	na	specifičnim	mjestima

ili	 određenih	 odjela	 unutar	 datog	 projekta,	 to	 nije	 toliko	 kritično.	Međutim,	 kao	 naši	Dafa
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učenici,	 s	obzirom	da	 je	Učitelj	 tražio	da	promijenite	 svoj	 stav,	onda	 trebate	činiti	 kao	što

sam	opisao	 i	 slušati	 ljude	 koji	 upravljaju,	 i	 slijedite	njihove	 zapovijedi,	 jer	 na	 kraju	 krajeva,

kako	 svaki	 odjel	 radi	 naposlijetku	 ovisi	 o	 uputama	 glavne	 zadužene	 osobe.	 Dozvolite	 da

ponovim	 još	 jednom	kako	 to	 ide:	mislim	na	 glavne	odgovorne	osobe	 -	 osobe	 zadužene	 za

veće	projekte	i	 inicijative,	 i	čelne	osobe	u	svakoj	Dafa	Udruzi	-	ne	u	raznim	odjelima	ispod

nje	 ili	 različitih	 koordinatora	mjesta	 za	 vježbanje	 i	 Fa	 učenje	 unutar	 određene	 regionalne

Udruge.	Ne	mislim	na	 njih.	Oni	 ne	 preuzimaju	 odgovornost	 za	 cjelokupan	projekt.	 Ali	 kad

smo	kod	toga,	ipak	trebate	slijediti	i	dobro	raditi	ono	što	kažu	osobe	zadužene	na	različitim

mjestima	i	različitim	odjelima	ili	odjeljenjima	unutar	projekta,	jer	mnogi	imaju	takav	pristup

zato	 što	 je	 od	 njih	 to	 zatražila	 glavna	 zadužena	 osoba.	 Ipak,	 dođe	 li	 stvarno	 do	 ozbiljnih

problema,	možete	 to	 uvijek	 prijaviti	 kao	 inače.	 Ali	 tijekom	 godina	 vi	 ste	 stvorili	 naviku	 da

uvijek	mislite	loše	o	nekim	ljudima,	i	postalo	vam	je	teško	osloboditi	se	te	vezanosti,	jer	ste

se	navikli	gledati	prema	vani.	Želim	prekinuti	ovo	stanje	i	eliminirati	tu	supstancu	za	vas.	Ne

možete	nastaviti	tako.	Vrijeme	za	to	je	prošlo.

Zašto	onda	ranije	nisam	ništa	rekao?	Pa,	razmislite	kakvo	bi	bilo	vaše	stanje	da	ste	ovo	što

sada	tražim	činili	od	prvog	dana.	Ako	bi	radili	samo	ono	što	kaže	zadužena	osoba,	ne	biste

išli	 svojim	 vlastitim	 putevima.	 Osim	 toga,	 ako	 bi	 vas	 zadužena	 osoba	 odvela	 na	 pogrešnu

stranu,	to	ne	biste	primjetili.	I	ako	glavna	osoba	ne	bi	sama	imala	nikakve	teškoće,	ne	bi	se

mogla	kultivirati.	Shvaćate	li	što	želim	reći?	Zato	sam	vas	tako	podučavao	proteklih	godina	i

nisam	progovorio	o	ovom	pitanju.	Do	sada	su,	međutim,	zadužene	osobe	prošle	kroz	deset

godina	 teškoća	 i	 taj	 kultivacijski	 proces,	 prošle	 su	 kroz	 mnoga	 iskušenja	 i	 kročile	 svojim

putem.	Ogromna	većina	zna	kako	rješavati	stvari.	Sada	to	vaše	stanje	trebamo	promijeniti.	I

na	 taj	 način,	 eliminirati	 vezanost	 koju	 imate	 da	 po	navici	 gledate	 izvan	 sebe,	 tražite	 izvan

sebe,	i	pogledavate	zaduženu	osobu	svaki	put	kada	iskrsne	problem.	Prije	ste	imali	naviku	da

gledate	 prema	 vani	 i	 uvijek	 ne	 odobravate	 zaduženoj	 osobi,	 pa	 je	 čak	 ni	 do	 danas	 ne

odobravate.	 (Svi	 se	 smiju)	 To	 nije	 dobro.	Morate	 je	 prihvatiti.	 Sada,	 što	 se	 tiče	 zaduženih

osoba,	neki	su	zaista	loše	obavili	posao.	Dok	su	neki	radili	loše,	većina	je	obavila	dobar	posao.

Dakle,	Učitelj	i	dalje	prati	ove	stvari.

Učenik:	Pojedini	 kolege	kultivatori	 su	mi	 skrenuli	pažnju	na	 to	da	 ja	dok	 radim	za	 jedan	od

naših	medija,	također	pristajem	raditi	u	programima	za	kolege	kultivatore	u	drugim	medijima.

Znači	li	to	da	se	ne	fokusiram	napraviti	jednu	stvar	kako	treba?

Učitelj:	Naši	Dafa	učenici	istovremeno	nose	mnoge	zadatke.	Ako	jednu	stvar	možete	uraditi
kako	treba,	a	istodobno	uspijevate	učiniti	drugu	stvar	dobro,	onda	samo	naprijed.	Međutim,

ako	ne	možete	dovršiti	jednu	stvar,	ali	svejedno	preuzimate	nešto	drugo,	tada	nijednu	stvar

nećete	 uraditi	 kako	 treba.	 Znači	 trebate	 shvatiti	 kako	 izbalansirati	 ove	 stvari.	 U

sjeveroistočnoj	Kini	postoji	izraz,	koji	kaže;	"Slijepi	medvjed	bere	kukuruz"	(Svi	se	smiju)	Pod

"slijepi	medvjed"	 ljudi	 sa	 sjeveroistoka	misle	na	medvjeda,	 onda,	 kako	 točno	medvjed	bere

kukuruz?	Odlomi	jedan	klip	kukuruza	i	ugura	pod	ruku,	onda	pokušava	gurnuti	još	jedan	pod

istu	 ruku,	 tada	ubere	 još	 jedan	 i	 pokušava	njega	 gurnuti	 pod	 istu	 ruku,	 da	 bi	mu	na	 kraju
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ostao	samo	jedan	klip.	(Svi	se	smiju)

Učenik:	 Nedavno	 je	 u	 Kini	 jedan	 izvrsni	 kultivator,	 koji	 je	 na	 određenoj	 lokaciji	 bio

koordinator,	naglo	doživio	nešto	u	obliku	karme	bolesti	 i	umro,	 ostavljajući	mnoge	u	 žalosti.

Njemu	bliski	kultivatori	razmišljaju	kakvog	su	udjela	oni	imali	u	tome,	ili	postoje	li	za	to	drugi

razlozi?

Učitelj:	Nakon	što	ste	kroz	progon	prošli	tako	puno,	i	putovali	toliko	daleko	svojim	putevima,
svi	bi	trebali	znati	kako	nastaju	takve	stvari.	Možete	pitati	svoje	kolege	kultivatore	i	pojasniti

sebi	stvari.

Mnogo	je	takvih	aranžmana	priređeno	od	strane	starih	sila.	Naravno,	kada	su	se	aranžmani

stvarali,	učenik	nije	bio	svjestan	da	to	čine	stare	sile.	U	to	doba,	Učitelj	ih	još	nije	označio	kao

stare	sile.	Zato	je	učenik	pristao	na	njih,	i	kao	takvi	su	zacementirani.	Tada	su	neki	vjerovali,

da	 su	 upravo	 tako	 stvari	 trebale	 biti	 učinjene,	 pa	 su	 potpisali	 određene	 stvari.	 A	 kada	 je

dogovoreno	 vrijeme	 došlo,	 stare	 sile	 su	 imale	 ručku,	 da	 se	 tako	 izrazim,	 da	 ga	 zgrabe	 i

progone.	 Također	 je	 bilo	 i	 drugih	 scenarija.	 Na	 primjer,	 mnogi	 su	 se	 učenici	 kultivirali

gledajući	druge,	 jednostavno	ih	slijedeći	umjesto	da	su	hodali	vlastitim	putevima.	Stare	sile

su	učinile,	da	ta	osoba	ode	prerano,	i	iskoriste	tu	priliku	da	vide	kako	će	ljudi	reagirati	i	da	li

će	 se	 nastaviti	 kultivirati.	 S	 obzirom	 da	 je	 kultivacija	 nešto	 što	 se	mora	 raditi	 proaktivno,

vlastitom	voljom,	kad	vas	dobitak	 i	korist	 iskušavaju,	 ili	kad	trpite	neizdrživu	bol	vezanu	za

vaš	ugled	i	emocije,	morate	stvarno	biti	u	stanju	otpustiti	te	stvari,	i	samo	tada	će	se	stvari

razriješiti.	Znači,	kada	ste	svi	uspješni,	nakon	što	ste	vidjeli	nekog	drugog	uspješnog,	ili	niste

uspješni	kada	ste	vidjeli	da	je	drugi	takav,	i	takvi	ste	svi,	onda	je	to	isto	kao	i	izlagati	tu	osobu

opasnosti.	U	tom	slučaju,	vaše	 ljudske	vezanosti	ubrzavaju	njegov	odlazak.	Stoga,	stare	sile

se	za	to	hvataju,	i	ne	dozvoljavaju	mu	da	živi,	jer	je	njihov	stav	da	je	utjecao	na	veliki	broj	ljudi

koji	su	se	na	njega	ugledali	i	nisu	se	istinski	kultivirali.	Jesu	li	ti	ljudi	zaista	ispunili	kriterij?	Da

li	bi	se	uistinu	mogli	kultivirati?	Da	li	je	njihova	kultivacija	stvarna	ili	nije?	Vrijedi	samo	onda

kad	osoba	kultivira	sebe.	Tako	da	se	zaista	uhvate	za	tu	ručku,	i	Učitelju	je	teško	učiniti	bilo

što	glede	 toga.	Zato	 jer	su	se	uhvatili	principa	 i	 rekli,	 "Pogledaj	 sve	 te	 ljude	-	 tko	se	među

njima	 zaista	 kultivira?	Moramo	 tu	 osobu	maknuti	 s	 puta."	 Zbog	 toga	 je	 imperativno	 da	 u

kultivaciji	kročite	vlastitim	putem.	Vi	apsolutno	morate	kultivirati	sebe.

Naravno,	 postoje	 više	 od	 ova	 dva	 scenarija.	 Neki	 ljudi	 su	 dugo	 u	 sebi	 držali	 vezanost	 za

bolest,	 što	 je	 također	 opasno.	 To	 je	 zato	 jer	 neki	 ljudi	 misle	 da	 će	 im	 bolest	 nestati	 ako

prakticiraju	Dafa	 i	da	 je	 iznad	njih	zaštitni	 štit	 -	 "Ako	se	budem	pridružio	Dafa	učenicima,

neću	imati	bolesti	i	neću	se	imati	čega	bojati."	Kakva	snažna	ljudska	vezanost!	A	da	li	je	onda

ta	osoba	 izvodila	pravu	kultivaciju?	Ili	on	smatra	Dafa	za	zaštitni	štit?	Čak	 i	ako	ta	osoba	u

početku	nije	tako	razmišljala,	to	je	i	dalje	vezanost

Međutim,	 ako	 ćemo	 se	 kultivirati	 do	 točke	 ispunjenja,	 zar	 ne	 bi	 trebali	 biti	 bez	 greške?	U

pogledu	 ljudskih	vezanosti,	ne	smijemo	 imati	propusta.	Svaka	 ljudska	vezanost	 je	problem.

Svaka	 mora	 otići.	 Bilo	 koja	 od	 njih	 može	 odvesti	 učenika	 da	 naiđe	 na	 nepovoljne	 stvari.
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Prošavši	 kroz	 tako	 velike	 poteškoće,	 vjerujem	 da	 su	 mnogi	 učenici	 toga	 svjesni.	 Nije

potrebno	da	dalje	objašnjavam.	Sve	su	to	stvari	koje	ste	prevazišli	na	svojim	putevima.

Učenik:	 Pojedini	Dafa	 učenici	 u	 Kini,	 ne	 istupaju	 nakon	 što	 su	 bili	 progonjeni,	 a	 postojanje

učenika	koji	 zaostaju	će	otegnuti	proces	Fa-ispravljanja.	Možemo	 li	 zamoliti	Učitelja	da	nas

prosvijetli	ovim	povodom?

Učitelj:	 Neće	 ga	 odgoditi,	 jer	 vrijeme	 ne	 čeka	 nikoga,	 na	 kraju	 krajeva.	 Jedino	 što	 Učitelj
nastavlja	davati	prilike,	 i	možemo	vas	čekati	 tijekom	među-procesa.	Međutim,	pravi,	veliki,

konačni	trenutak	se	ne	može	odložiti.

Učenik:	U	ovom	trenutku	Fa-ispravljanja,	na	koji	način	učenici	u	Kini	mogu	raditi	bolje?	Pitali

su	me	da	u	njihovo	ime	pošaljem	pozdrave	našem	cijenjenom	Učitelju.

Učitelj:	Spašavajte	živa	bića,	objašnjavajte	istinu,	činite	ono	što	bi	Dafa	učenici	trebali	činiti,	i
dobro	se	kultivirajte.	Nemojte	 tražiti	neki	novi	pristup.	Nemojte	petljati	 sa	 tim	 inferiornim

načinima.	 Jednostavno	 radite	 tri	 stvari	 samouvjereno	 i	 dostojanstveno.	 Hvala	 vam	 na

pozdravima.	(Aplauz)

Učenik:	 Može	 li	 nas	 Učitelj	 ponovo	 jasno	 uputiti	 u	 Fa-princip	 ne	 sakupljanja	 novaca.	 Na

primjer,	pojedini	projekti	izvan	Kine	zahtjevaju	sredstva,	pa	neki	učenici	prilažu	novac,	a	neki

pridonose	radom.	Da	li	se	to	smatra	sakupljanjem	novaca?

Učitelj:	Kada	govorim	o	sakupljanju	sredstava,	 ja	zapravo	prvenstveno	ciljam	na	situaciju	u
Kini.	Problemi	su	rijetki	izvan	Kine,	iako	je	na	Tajvanu	bilo	nekoliko	iznimnih	slučajeva	ljudi

koji	su	iskorištavali	nedostatke	Dafa	učenika.	Ali	u	Kini	je	puno	takvih	iskvarenih	ljudi,	pa	sam

se	 uglavnom	 obraćao	 stanju	 stvari	 u	 Kini.	 Na	 drugim	 mjestima	 takvi	 problemi	 nisu	 baš

uobičajeni.	 Neki	 su	 se	 Dafa	 učenici	 sakupili	 i	 priložili	 sredstva	 da	 bi	 započeli	 određeni

projekt,	ali	se	to	ne	računa	kao	sakupljanje	sredstava;	oni	nisu	tražili	novac	od	drugih	ljudi.

Pa	 to	 onda,	 ne	 važi.	 Naravno,	 pojedini	 Dafa	 učenici	 koji	 vode	 vlastiti	 posao,	 i	 neki	 koji

financijski	vrlo	dobro	stoje,	su	odvojili	nešto	od	svojeg	novca	da	podrže	Dafa	projekte,	i	to	je

opet	drugačije	od	prikupljanja	sredstava.	U	tim	slučajevima	osoba	proaktivno,	svojom	željom

to	 radi,	 od	 srca,	 što	 na	 ništa	 ne	 utječe	 budući	 da	 je	 financijski	 jak.	 Pa	 se	 ne	 smatra

problemom.	 Nemojte	 uvoditi	 članarine	 i	 nemojte	 ići	 uokolo	 tražeći	 donacije	 od	 naših

učenika.	Tkogod	to	radi,	griješi.

Učenik:	Nedavno,	u	nekim	mjestima	su	učenici	imali	prilične	jake	nastupe	karme	bolesti.	Neki

učenici	su	predložili	da	svi	šaljemo	ispravne	misli	i	tako	učinimo	dobrodušno	rješenje	biću	koje

uzrokuje	 karmu	 bolesti.	 Da	 li	 je	 ova	 interpretacija	 "dobrodušnog	 rješenja"	 i	 njezin	 pristup

ispravan?

Učitelj:	Dafa	učenici	su	suosjećajni	i	Učiteljevi	Fasheni	dobrodušno	razrješavaju	vaše	mnoge
pozitivne	i	negativne	karmičke	veze.	Takva	vrsta	razmišljanja	nije	pogrešna,	ali	u	obzir	treba

uzeti	da	 li	 je	situacija	zaista	onakva	kakvom	 je	vidite,	 ili	da	 li	 to	radite	u	nedostatku	boljeg

13



izbora	i	sa	neodgovarajućim	ispravnim	mislima.

Pojedini	bolesni	ljudi	su	se	oporavili	čim	su	počeli	kultivirati	Dafa,	i	zaista	su	se	izliječili.	Ali

da	bi	odstranili	vaše	vezanosti	 i	 ispitali	da	 li	 imate	 ili	ne,	ono	što	 je	potrebno,	stare	sile	su

prouzročile	bol	na	mjestima	gdje	je	bila	žarišna	točka	vaše	bolesti,	ili	da	se	bolest	povrati	sa

čak	jednakim	simptomima,	a	sve	da	bi	se	vidjelo	vjerujete	li	u	Dafa.	Kako	postupiti	kada	se	to

dogodi?	Ljudsko	 ili	božansko	-	razlika	 leži	u	 jednoj	misli.	Ako	 je	 ispravna	misao	ono	što	se

javi,	i	vi	zauzmete	poziciju	da	je	sve	to	lažno,	da	se	stare	sile	upliću,	i	podsjetite	sebe	koliko

dugo	se	kultivirate	u	Dafa	i	da	takvo	nešto	nije	moguće,	ako	ta	misao	uistinu	dođe	iznutra,

problem	 će	 istog	 trenutka	 nestati.	 Ali	 to	 nije	 nešto	 što	 samo	 kažete,	 pa	 ste	 u	 stanju	 to

postići.	Takva	vrsta	nepokolebljive	ispravne	misli	dolazi	iz	vaše	nutrine	i	ono	nije	površno	ili

samo	 prazna	 priča.	 Prepostavimo	 da	 neki	 ljudi	 pomisle,	 "Oh,	 Učitelj	 nam	 je	 rekao	 što	 da

kažemo,	pa	ću	to	reći",	a	srce	vam	je	ipak	nemirno,	ili	to	samo	radite	da	Učitelj	vidi,	i	još	niste

dostigli	tu	sferu.	U	tom	slučaju,	kad	se	pojavi	ta	vaša	misao,	neće	se	moći	uhvatiti	u	koštac	s

njima	 i	 imati	 snagu	 poraziti	 stvari	 starih	 sila.	 Pa	 neće	 ići.	 Ispasti	 će	 dobro	 samo	 kroz

kultivaciju	proizvedenom	ispravnom	misli.

Upravo	zato	što	dobro	možete	baratati	sa	takvim	stvarima,	vam	nisam	nikad	prestao	govoriti

da	iskreno	učite	Fa	i	istinski	se	kultivirate,	jer	ako	su	ispravne	misli	jake	vi	ćete	zaista	imati

božansku	moć	da	prepolovite	planinu	-	raspoloviti	ju	sa	jednom	jedinom	mišlju.	Vidite	onda

hoće	li	se	stare	sile	usuditi	miješati.	Kad	se	ispravne	misli	pojave,	ništa	vam	ne	može	stajati

na	putu.	Zato	najviše	smetnji	imaju	i	najgore	se	progone	učenici	koji	nisu	bili	veoma	marljivi,

koji	ne	uče	Fa	često,	ili	čiji	su	umovi	negdje	drugdje	dok	uče	Fa.	Uvijek	je	to	slučaj.	S	druge

strane,	 Dafa	 učenici	 koji	 su	 se	 dobro	 kultivirali,	 zaista	 ne	 mogu	 imati	 smetnje	 -	 čak	 ni

najmanje.	Osim	toga,	njihove	ispravne	misli	su	jake	i	oni	istovremeno	pomažu	drugima.	Oni

uistinu	pomažu	Učitelju	ispraviti	Fa.

Učenik:	Mnogi	 učenici	 u	Kini	 smatraju	 zaštitne	 talismane	na	 kojima	piše	 "Falun	Dafa	Hao"

važnim	materijalom	za	objašnjavanje	istine,	i	prvo	što	učine	kad	nekog	sretnu	je	da	im	to	daju.

Oni	ipak	ne	objašnjavaju	istinu	u	dubinu.

Učitelj:	Naravno	da	to	nije	u	redu.	Dijeliš	 ih	uokolo,	ne	znajući	što	ta	osoba	smjera	-	 "Evo,
uzmi	jednoga!"	(Publika	se	smije)	možda	je	ta	osoba	kojoj	si	dao,	baš	malo	prije	progonila	Dafa

učenike	 u	 radnom	 logoru,	 pa	 zašto	 bi	mu	 onda	 dao	 jedan?	 Zbog	 čega	 ga	 štitiš?	 Da	 bude

siguran,	pa	da	može	nastaviti	s	progonom	Dafa	učenika?	Ono	što	trebaš	učiniti	 je	objasniti

mu	istinu,	da	shvati,	i	prestane	činiti	loše	stvari.	Nakon	što	si	ga	zaista	spasio,	onda	mu	daj

talisman	da	ga	štiti.	To	treba	učiniti	u	dubini,	 i	s	ozbiljnošću.	Spašavanje	ljudi	nije	isto	što	i

dijeljenje	letaka,	po	čemu	se	računa	svaki	dani	letak.

Učenik:	Kad	učenici	u	Kini	vide	da	obitelj	ili	prijatelji	boluju	od	ozbiljne	bolesti,	oni	kažu	osobi

da	recitira	"Falun	Dafa	Hao"	i	uvjeravaju	ga	da	će	ozdraviti.

Učitelj:	 Ako	 govorimo	 u	 smislu	 sadašnjih	 okolnosti	 u	 Kini,	 ako	 osoba	 [kojoj	 je	 to	 rečeno],
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stvarno	ima	hrabrosti,	to	recitirati,	u	takvom	zlom	okruženju	-	čak	reći	to	naglas	-	tada	će

ona	biti	izliječena.	(Publika	plješće)	Ali,	nema	garancije	da	će	pomoći,	ako	osoba	to	recitira	u

manje	 represivnom	okruženju.	Razlog	 tome	 je,	 što	 kada	osoba	 ima	hrabrosti	 istupiti	 i	 reći

dobro	o	Dafa	[u	okruženju]	u	kojem	zlo	vrši	pritisak,	to	je	drugačije	nego	kada	u	Americi	ideš

uokolo	 i	 isto	 govoriš.	 Ako	 ovdje	 u	 javnosti	 izađeš	 i	 povičeš,	 "Falun	 Dafa	 Hao",	 čak	 će	 te	 i

policija	možda	popratiti	 i	mahnuti	u	znak	podrške	(publika	se	smije),	budući	da	ovdje	nema

pritiska.	Ali	rekavši	to,	ako	osoba	iz	svog	srca	kaže	"Dafa	Hao",	onda	će	imati	učinak.	Stoga,

ishod	ovisi	o	namjeri	osobe	i	onoga	o	čemu	razmišlja,	kao	i	sredine	u	kojoj	se	nalazi.	Ako	su

okolnosti	dobre,	stvari	su	opuštene	i	nema	pritiska,	tada	zavisi	o	situaciji.	Tu	 je	srce	osobe

odlučujući	faktor.

Učenik:	Pojedini	Kinezi	koji	nikada	nisu	prakticirali	Falun	Gong	napuštaju	Kinu,	nadajući	se

ishodovati	 neki	 oblik	 dozvole	 za	 boravak.	Dolaze	na	naša	mjesta	 za	 vježbanje	 i	 fotografiraju

razne	vrste	aktivnosti.	Lažu	vlastima	prilikom	apliciranja	za	 izbjeglički	status.	Također,	neki

naši	Dafa	učenici	su	im	omogućili	pisma	preporuke	za	njihove	članove	obitelji	[da	se	prijave	za

azil].	Da	li	je	ovo	u	skladu	sa	Fa	zahtjevima?

Učitelj:	Dafa	 učenici	 su	 puno	diskutirali	 o	 tome,	 kada	 je	 počeo	progon.	 Evo	 kako	 ja	 na	 to
gledam.	 [Otkriti]	 da	 li	 je	 osoba	 prava	 je	 posao	 vlasti,	 i	 mi	 kao	 Dafa	 učenici	 nemamo

administrativnu	 vlast	 po	 ovom	 pitanju.	 Ako	 osoba	 želi	 naučiti,	 i	 želi	 vježbati,	 da	 li	 ćete	 ju

odbiti	podučiti?	 Ipak	 ju	trebate	naučiti.	Ono	što	 je	ključno	 je	da	 joj	se	usput	objasni	 istina.

Pomoći	joj	da	bude	načisto	sa	stvarima	je	ključ.

Općenito,	Dafa	učenici	su	 ljubazni,	pa	ako	ta	osoba	želi	slikati,	može,	a	 isto	vrijedi	ako	želi

naučiti.	Ipak,	svakako,	u	slučaju	da	koristi	Falun	Gong	radi	stjecanja	političkog	azila,	ona	će

dugovati	Falun	Gongu,	 i	od	tog	dana	ne	smije	ništa	 loše	učiniti	Falun	Gongu.	Ako	to	učini,

odmah	će	 je	stići	kazna.	Morati	će	vratiti	dug,	 i	platiti	ga	u	 jednakoj	mjeri.	Uspio	 je	doći	 iz

Kine	 u	 S.A.D.	 koristeći	 Falun	 Gong,	 pa	 će	 morati	 otplatiti	 dug	 na	 isti	 način.	 Možda	 će

prekršiti	neki	zakon	i	biti	deportiran	ili	pretrpjeti	odmazdu	u	jednakoj	mjeri.	Trenutno,	neki

odvjetnici	održavaju	satove	učenja	Falun	Gonga	i	čak	govore	ljudima	da	uče	Zhuan	Falun,	s

ciljem	popravljanja	 šansi	 za	dobivanje	 izbjegličkog	statusa.	Bez	obzira	na	motiv	odvjetnika,

on	 stvara	ogroman	dug	prema	Falun	Gongu.	Ali,	 gledano	 iz	drugog	kuta,	navoditi	 ljude	da

uče	Dafa	nije	činiti	nešto	loše.	Iako	su	ti	[azilanti]	napustili	Kinu	da	zarade	novac	ili	osigurali

sebi	za	život,	i	njihov	osnovni	motiv	je	profit,	čak	i	tada,	tijekom	[bavljenja	tim	prevarantskim

stvarima]	oni	će	zasigurno	doći	do	nekih	razumijevanja	Falun	Gonga,	 i	zbog	tog	razloga	mi

generalno,	 nismo	 jako	 zabrinuti.	 Na	 kraju	 krajeva,	 uloga	 je	 vlasti	 voditi	 računa	 o	 takvim

stvarima,	a	ne	naša.	Zato	se	što	više	potrudite	ne	petljati	i	stvarati	negativne	karmičke	veze

sa	takvim	ljudima.

Učenik:	Učitelju,	htjeo	bih	vas	pitati,	kada	izmjenjujemo	iskustva	prilikom	promoviranja	Shen

Yuna,	 trebamo	 li	 radije	 otvoriti	 temu	 o	 poboljšavanju	 xinxing-a,	 nego	 da	 naprosto	 samo

raspravljamo	o	poslu?
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Učitelj:	 Točno.	 Bez	 obzira	 o	 kojem	 je	 poslu	 riječ,	 ukoliko	 učenici	 mogu	 imati	 ponešto
snažnije	ispravne	misli,	stvari	će	ići	bolje.	Naravno,	to	ne	znači	da	je	u	redu	zanemariti	hitan

posao	i	usredotočiti	se	isključivo	na	Fa-učenje.	Ako	bi	to	učinili,	to	bi	predstavljao	problem,

dok	bi	završili	sa	učenjem,	osoba	koju	trebate	bi	otišla	i	konkretan	posao	ne	bi	bio	učinjen.

Povodom	ničega	ne	bi	trebali	biti	pretjerano	dogmatični.	Fa	je	nešto	što	svakako	trebate	učiti

u	 odgovarajućim	okolnostima	 i	 u	 odgovarajuće	 vrijeme,	 i	 to	 je	 nešto	 čemu	 trebate	 pridati

dužnu	pažnju.

Učenik:	 Jesu	 li	misli	 i	 osobnost,	 oblikovane	u	nama	 tijekom	vremena,	aranžmani	 starih	 sila?

Ako	nekome	stvaraju	značajne	smetnje	u	učenju	Fa,	kako	se	tome	potpuno	oteti?

Učitelj:	Misli	 i	 ideje,	 koje	 se	 formiraju	u	 vašem	mozgu	 su	 sve	oblikovane	 tijekom	vremena
kroz	 vaše	 interakcije	 i	 susrete	 u	 vanjskom	 svijetu.	 I	 što	 je	 netko	 stariji,	 toga	 je	 više	 netko

nagomilao.	U	Kini	je	sve	više	i	više	loših	pojava,	one	su	sve	očiglednije.	Ljudi	zapažaju	da	su

kineska	 djeca	 zapanjujuće	 drugačija	 od	 djece	 izvan	Kine.	Djeca	 iz	 Kine	 znaju	 sve	 i	 vrlo	 su

spretna.	Uistinu,	loše	stvari	svake	vrste	se	javljaju	u	tom	društvu,	i	nema	moralne	osnove	za

bilo	 što	 -	 radi	 li	 se	 o	novinama,	mediju,	 ljudskom	ponašanju	 ili	 stvarima	koje	 ljudi	 govore.

Glave	tamošnje	male	djece	su	preplavljena	mnogim	neprikladnim	stvarima,	više	nego	što	je

slučaj	s	djecom	koja	žive	izvan	Kine,	te	su	stoga	više	nalik	odraslima	u	tom	pogledu.

Štogod	 da	 uđe	 u	 ljudski	 um,	 tu	 i	 ostaje.	 Ljudska	 bića	 imaju	 pamćenje.	 Iako	 to	 nazivamo

"pamćenjem",	 i	 to	 zvuči	 kao	 nešto	 konceptualno,	 to	 je	 zapravo	 nešto	 stvarno,	 istinski

materijalno.	Kada	 ljudi	 govore	 stvari,	 ili	 kada	 vam	netko	objašnjava	nešto,	 ili	 vas	 pokušava

uvjeriti	 u	 nešto,	 "bla,	 bla,	 bla"	 -	 neprekidna	 bujica	 [stvari]	 vam	 utječe	 u	 glavu.	 Na	 vas	 se

zapravo	 bacaju	 stvarne	 supstance.	 Kada	 se	 neki	 ljudi	 zaista	 uznemire	 i	 stalno	 iznose

primjedbe,	oni	zapravo	odbacuju	sve	te	stvari.	Naravno,	Dafa	učenici	čine	ljudima	dobro	i	naš

govor	proizlazi	iz	ispravnih	misli,	pa	kad	govorimo	ono	što	šaljemo	kroz	naša	usta	su	lotosovi

cvjetovi.	S	druge	strane,	ništa	od	onoga	što	se	formira	među	običnim	ljudima	unutar	društva

nije	 jako	dobro,	 i	kad	mu	uđu	u	 tijelo,	 te	stvari	će	dominirati	osobom.	Ljudi	kažu	da	nema

veze	što	gledaju	te	stvari	svojim	očima,	i	da	samo	mogu	prestati	gledati	u	nešto,	ako	to	više

ne	žele	vidjeti.	Ali	to	nije	tako.	Kada	vaše	oči	ostvare	kontakt	s	nečim,	ta	stvar	je	već	ušla.	To

je	zato	što	se	sve	može	replicirati	u	drugim	dimenzijama,	pa	što	duže	gledaš	u	nešto,	toga

više	ulazi.	Bez	obzira	o	čemu	je	riječ,	bilo	na	TV-u	ili	računalu,	ono	ulazi	čim	pogledaš.	Kako

se	 sve	 više	 tvoj	 mozak	 i	 tijelo	 puni	 ovim	 lošim	 stvarima,	 one	 na	 kraju	 upravljaju	 tvojim

postupcima.	 Tvoj	 govor,	 način	 razmišljanja,	 tvoj	 kut	 gledanja	 na	 stvari	 -	 sve	 to	 će	 biti

zahvaćeno.

Ljudi	su	proizvod	vlastite	sredine.	Ovo	vrijedi	bez	iznimke.	I	to	je	nešto	što	shvaćaju	ne	samo

kultivatori,	već	je	to	također	u	jednom	trenutku	shvatila	i	starija	generacija	običnih	ljudi.	U

kultivaciji	se	te	uskladištene	stvari	postupno	odstranjuju.	Međutim,	ako	bi	ste	htjeli	te	stvari

odjedanput	uklonit	čim	započnete	sa	kultivacijom,	uopćeno	govoreći,	to	nije	moguće.	Razlog

leži	u	 tome	da	 treba	 više	od	 jedne	hladne	noći,	 da	bi	 se	napravio	 led	debljine	pola	metra:
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Formirane	 stvari	 je	 teško	 pročistiti	 u	 jednom	 potezu,	 jer	 nemate	 dovoljno	 topline,	 niste

dostigli	tu	točku	da	bi	ga	bili	u	stanju	otopiti.	Znači	da	vam	treba	mnogo	pokušaja	prije	nego

što	ga	otopite.	Ako	se	dobro	kultivirate	danas,	toliko	će	se	otopiti;	kultivirajte	se	sutra	dobro,

i	toliko	više	će	se	otopiti;	idući	dan	se	dobro	kultivirajte,	i	još	toliko	više	će	se	otopiti.	I	to	će

se	malo	po	malo	nastavljati,	 do	 točke	da	 su	vaše	 ispravne	misli	 zaista	djelotvorne.	Tada	 je

količina	topline	koju	generirate	povećana,	i	vi	ćete	ga	biti	u	stanju	potpuno	otopiti.

Kako	to	onda	da	se	u	osobi	pojavljuju	loše	misli,	nakon	što	ih	je	ona	naizgled	sve	pročistila?	I

još	pritom,	ona	svaki	dan	šalje	ispravne	misli	da	očisti	te	stvari,	ali	one	ipak	isplivavaju	-	kako

to	da	nikada	ne	bivaju	eliminirane?	Uistinu,	te	stvar	nije	ušla	u	samo	jednom	danu	(Učitelj	se

smije),	niti	je	formirano	u	trenutku.	Eto	zašto.	Neki	ljudi	možda	misle	da	u	tom	slučaju,	ako

pitaju	Učitelja	za	pomoć,	da	će	ih	Učitelj	jednostavno	za	njih	sve	odstraniti.	Ne	bi	li	onda	od

Učitelja	tražili	da	se	kultivira	umjesto	vas?	Na	kraju,	se	ne	bi	računalo	kao	vaša	kultivacija.	A

sve	 što	 ne	 važi	 kao	 vaša	 kultivacija,	 znači	 da	 to	 niste	 dobro	 kultivirali,	 pa	 će	 stoga	 vaša

kultivacija	imati	propuste.	I	kako	bi	mnoštvo	bogova,	kad	se	vratite	na	nebo,	reagiralo	nakon

što	je	pregleda?	U	mnogo	slučajeva,	ako	ne	riješite	nešto	kroz	svoju	vlastitu	kultivaciju,	ako

ne	steknete	 tu	moćnu	vrlinu	 i	 ako	ne	propatite	 teškoću	 [koja	prati	 kultivaciju],	 već	Učitelj

čisti	stvari	pred	vama	svakim	korakom	puta,	tada	vas	nebesa	neće	prihvatiti.	Nije	prihvatljivo

ako	 još	 uvijek	 imate	 neplaćene	 dugove.	 Što	 se	 duguje	 mora	 biti	 plaćeno	 -	 to	 je	 zakon

kozmosa.	Učitelj	može	otplatiti	dio	za	vas,	i	može	pročistiti	 iz	vašeg	uma	ono	što	treba	biti

pročišćeno,	 ali	 vi	 sami	morate	 kroz	 kultivacijski	 proces	 iskultivirati	 onaj	 dio	 koji	 bi	 trebali

iskultivirati	i	podnijeti	ono	malo	što	trebate	podnijeti.	To	neće	predstavljati	nikakvu	opasnost

za	vas,	ali	morate	proniknuti	u	značenje	kultivacije	i	kako	je	obavljati.	Kultivacijom	se	smatra

samo	kada	se	poboljšavate	i	stječete	nove	uvide.

Učenik:	 Mogu	 li	 zamoliti	 Učitelja	 da	 govori	 o	 važnosti	 izložbe	 Istinitost-Dobrodušnost-

Tolerancija?

Učitelj:	Važnost	izložbe	je	jednak	važnosti	drugih	projekata,	jer	su	to	sve	napori	da	se	objasni
istina	i	spase	ljudi.	Budući	da	je	tako,	isto	je	kao	sa	ostalim	projektima.

Učenik:	 Cijenjeni	 Učitelju,	 ja,	 vaš	 učenik,	 radim	 u	 medijima.	 Moje	 pitanje	 je	 povezano	 sa

specifičnostima	našeg	planiranja.	Na	primjer,	kada	uređujemo	televizijski	dizajn,	mnoge	stvari

nisu	učinjene	na	tradicionalan	način	i	djeluju	visoko	komercijalizirano.	To	nisu	stvari	koje	su

postojale	 u	 drevna	 vremena.	 Kako	 da	 uskladimo	 potrebu	 da	 idemo	 putem	 Dafa	 učenika	 sa

potrebom	da	budemo	profesionalni?

Učitelj:	Kod	uobičajenih	zadataka,	samo	ih	se	potrudite	obaviti.	Način	na	koji	se	stvari	rade	u
društvu	danas,	neminovno	se	reflektiraju	u	našem	vremenu.	Ali,	ako	odlučite	učiniti	stvari	u

potpuno	drevnoj	maniri,	s	obzirom	da	tada	nije	postojalo	ništa	moderno	u	društvu,	shvatit

ćete	da	nitko	ne	kupuje	vaše	stvari.	 (Publika	se	smije)	Niste	u	takvim	okolnostima,	na	kraju

krajeva.	Današnje	društvo	je	takvo	kakvo	jeste.	Jednostavno	radite	stvari	na	normalan	način,	i

neće	 se	 smatrati	 vašom	greškom.	Nema	potrebe	da	Dafa	učenici	 aktivno	promiču	 [drevne
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stvari.]	 Dovoljno	 je	 da	 igrate	 pozitivnu	 ulogu.	 Zapamtite	 da	 se	možete	 kultivirati	 u	 svakoj

sredini,	i	ono	što	kultivirate	ste	vi	sami.	Kada	vas	iskušavaju	zarada	i	dobit,	kad	ste	suočeni	sa

biranjem	između	dobra	i	zla,	ili	izborom	između	ispravnog	i	pogrešnog,	i	kada	ste	suočeni	sa

odlukom	između	onoga	što	trebate	i	ne	trebate	učiniti,	uvijek	postoji	pitanje	gdje	ćete	sebe

smjestiti.	 Samo	 se	 pobrinite	 da	 se	 kultivirate	 i	 budete	 uspješni	 u	 svojoj	 praksi.	 Ako	 čitate

knjigu	i	učite	Fa,	ustrajavajući	u	kultivaciji	i	čitanju	bez	popuštanja,	tada	je	u	pitanju	možete	li

se	dobro	vladati	u	društvu.	To	se	uči	u	današnjim	školama	i	te	stvari	se	isto	čine	u	radnom

okruženju.	 Pa	 to	 onda	 nije	 problem.	 Ovo	 društvo	 je	 takvo	 kakvo	 jeste,	 i	 ono	 što	 jedino

možete	 uraditi	 je	 činiti	 stvari	 na	 najbolji	 mogući	 način.	 U	 suprotnom,	 ako	 ne	 radite	 i	 ne

uzdržavate	svoju	obitelj,	što	tada?	Što	ako	puko	preživljavanje	postane	upitno?	Zamislite	kad

bih	vam	ja	sada	rekao	da	svi	počnete	nositi	drevnu	odjeću	i	radite	stvari	na	starinski	način.

(Publika	se	smije)	To	nije	nešto	što	bih	zatražio	od	vas	da	napravite.	Vremena	su	takva	kakva

jesu.	 Čovječanstvo	 će	 se	 u	 budućnosti	 svakako	 vratiti	 onomu	 što	 je	 tradicionalno	 bilo,

apsolutno.

Ali	 u	 ovom	 trenutku	 to	 ne	 bi	 išlo.	 Što	 posebno	 vrijedi	 kada	 se	 spašavaju	 ljudi.	 Morate	 se

uklopiti	 u	 društvo	 da	 bi	 ste	 spasili	 ljude,	 inače	 nećete	 uspjeti	 u	 tom	 nastojanju.	 Ako

preuzmete	 neki	 osebujan	 pristup,	 ako	 vas	 ljudi	 vide	 kao	 čudake	 i	 nitko	 ne	 shvaća	 što

govorite,	kako	ćete	spasiti	ljude?

Učenik:	 Što	 trebamo	napraviti	 da	 bi	 Shen	Yun	 učinili	 popularnijim	 u	 visokom	društvu	 i	 da

imamo	bolje	rezultate?

Učitelj:	Trebate	sami	pokušati	i	vidjeti	što	ide	dok	obavljate	konkretan	posao.	U	svakoj	regiji
je	situacija	drugačija,	i	svaka	etnička	grupa	je	drugačija.	Neke	su	bivše	komunističke	zemlje,

neke	 su	 oduvijek	 bile	 normalno	 društvo,	 neke	 su	 regije	 sa	 uspješnom	 ekonomijom,	 a

pojedine	 su	 ekonomski	 siromašne.	 Također,	 živjeći	 u	 društvu,	 svaka	 grupa	 ljudi	 formira

različite	kulturom	uvjetovane	predodžbe.	Stoga,	Dafa	učenici	u	svakom	pojedinom	lokalitetu

trebaju	 sami	 rješavati	 stvari.	 Dovesti	 Shen	 Yun	 nije	 nešto	 što	 sam	 vam	 ja	 stavio	 pod

obavezno,	 jer	 i	ovo	 je	ovo	 samo	 jedan	projekt	 za	 spašavanje	 ljudi.	Resursi	Dafa	učenika	 su

ograničeni,	i	ako	je	to	nešto	što	želite	napraviti,	svakako	to	dobro	napravite	-	inače	nemojte

raditi.	Ne	tražim	od	svakog	grada	na	svijetu	da	dovede	Shen	Yun.	Ono	što	govorim	je	da	ako

je	to	nešto	što	želite	napraviti,	onda	to	morate	obaviti	dobro.	U	suprotnom,	nemojte	raditi.

Pojedini	 ljudi	 misle	 da	 smo	 ove	 godine	 dosta	 dobro	 uradili	 Shen	 Yun,	 s	 obzirom	 nismo

novčano	u	gubitku.	Zbog	 toga	 su	 svi	 oni	 sretni,	 ali	 Shen	Yun	 je	 završio	 sa	 gubitkom.	Da	 li

znaš	otkuda	dolaze	milijuni	dolara	potrebni	svake	godine	da	bi	Shen	Yun	funkcionirao?	Svi

Dafa	učenici	znaju	da	dovođenje	Shen	Yuna	može	spasiti	ljude,	da	to	može	postići,	međutim

problem	je	ako	se	ne	odnosite	odgovorno	prema	Shen	Yunu.	Shen	Yun	donosi	u	svaku	regiju

gdje	dođe	promjenu	u	stanjima	Dafa	učenika,	i	pospješuje	cilj	spašavanja	ljudi,	ali	vi	s	druge

strane	morate	omogućiti	Shen	Yunu	potrebne	uvjete.	Ako	odlučite	dovesti	Shen	Yun,	onda

se	 zaista	pobrinite	da	 to	učinite	dobro.	A	 kako	 je	Učitelj	 taj	 koji	 osobno	 vodi	 Shen	Yun,	 u
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slučaju	da	se	u	vašoj	oblasti	ne	radi	dobro,	to	će	se	vrlo	brzo	vratiti	meni.

Učenik:	Trenutno,	djeca	mnogih	Dafa	učenika	su	uhvaćena	u	obične	stvari.	Što	da	radimo?

Učitelj:	Uistinu,	 ljudsko	društvo	 je	 jedan	veliki	 šareni	 lonac.	Društvo	se	za	 ljude	natječe	sa
Dafa	učenicima.	To	čak	vrijedi	i	za	djecu	Dafa	učenika,	koji	žive	u	ovom	okruženju:	loše	stvari

ih	 pokušavaju	 odvući	 dole.	 Ako	 se	 dijete	 ne	 kultivira,	 ili	 nije	 u	 dobrom	okruženju,	 tada	 se

zaista	neće	moći	otarasiti	tih	loših	stvari.	Ipak,	odgovornosti	Dafa	učenika	su	ogromne,	i	mi

moramo	spasiti	ne	samo	ljude	svijeta,	nego	i	one	koji	su	nam	bliski.

Učenik:	 Može	 li	 Učitelj,	 molim,	 reći	 nešto	 o	 odnosu	 Sound	 of	 Hope	 radija	 prema	 drugim

medijima.

Učitelj:	Nema	ničeg	posebnog	u	 tom	odnosu,	 jer	 je	u	svakom	slučaju	pitanje	Dafa	učenika
koji	vode	projekt	da	bi	postigli	zajednički	cilj	-	spašavanje	živih	bića.	Radite	to	sa	svim	srcem.

Ako	ćete	to	raditi,	onda	to	napravite	dobro.	U	suprotnom,	nemojte	raditi.	Ako	to	napravite

loše,	 zlo	 će	 vam	 se	 smijati,	 ugled	 Dafa	 učenika	 će	 biti	 narušen,	 i	 to	 će	 imati	 neželjene

posljedice.	Znači,	što	god	radili	stvarno	morate	raditi	sa	svom	dužnom	ozbiljnošću.

Svi	putevi	koji	pokrivate	dok	potvrđujete	Fa,	svaka	pojedina	stvar,	se	bilježi	u	knjigu	povijesti.

Stvari	koje	postignete	dobijaju	konačnu	ocjenu	od	strane	bogova	i	Učiteljevih	Fashena.	A	ono

najčišće	među	njima,	 je	upravo	ono	što	čini	vaš	put,	 i	 to	 je	vaša	moćna	vrlina,	ono	što	ste

iskoristili	 da	 sazdate	 svoj	 raj.	 Ono	 na	 što	 se	 Shakyamuni	 prosvijetlio	 kroz	 istraživanje	 i

potvrđivanje	bile	su	"zapovijedi,	koncentracija,	mudrost."	Kao	što	znate,	to	je	bio	njegov	put

kultivacije,	i	on	obuhvaća	ono	do	čega	je	došao	tijekom	49	godina	širenja	Dharme.	Svaki	bog

ima	 svoje	 vlastite	 stvari	 na	 koje	 se	 prosvijetljava	 istraživanjem	 i	 potvrđivanjem,	 dok	 kojih

stiže	iz	Velikog	Zakona	kozmosa,	kroz	koji	se	usavršava	i	stvara	svoj	vlastiti	raj.	Sve	što	svaki

Dafa	učenik	uradi	nadgledaju	bogovi,	i	svaki	ima	bogove	koji	mu	daju	konačnu	ocjenu.

Učenik:	Ljudi	koji	rade	na	prodaji	reklama	u	sjedištu	NTDTV-u,	 traže	od	reportera	da	prave

besplatne	komercijalne	i	industrijske	vijesti	za	određene	kompanije.

Učitelj:	[Znači	radi	se	o]	pravljenju	besplatnih	vijesti.	Ako	želite	sagraditi	dobar	odnos,	ili	ako
postoji	 neka	 vrsta	 komercijalnog	 aranžmana,	 koji	 obostrano	 koristan,	 onda	 je	 u	 redu	 to

učiniti.Međutim,	 ako	 to	 nije	 slučaj,	 tada	 to	 ne	 vrijedi	 raditi	 besplatno.	 Ako	 se	 tijekom

proizvodnje	 tih	 [besplatnih]	 vijesti	 spašavaju	 ljudi,	 onda	 nemam	 primjedbi.	 Zašto	 to	 inače

činiti,	ako	se	ovo	ne	može	postići?	Budući	da	je	pitanje	tako	postavljeno,	moram	odgovoriti

na	odgovarajući	način.

Učenik:	Vaš	učenik	ne	može	shvatiti.	Zar	to	neće	dovesti	u	pitanje	dobar	glas	NTDTV	brenda,

ili	 bi	 reporteri	 jednostavno	 trebali	 surađivati	 najbolje	 što	mogu,	 bez	 obzira	na	 to	 i	 pomogne

prodajnom	timu	iskoristiti	ovaj	pristup,	s	ciljem	privlačenja	potencijalnih	klijenata?	Treba	 li

prodajni	 tim	 što	 prije	 povisiti	 svoj	 profesionalni	 standard,	 tako	 da	 bude	 neovisan	 u	 prodaji

reklama?
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Učitelj:	Zaista	 je	puno	stvari	u	kojima	bi	NTDTV	trebao	biti	bolji.	Pogledajte	kako	se	stvari
rade	u	Shen	Yunu,	i	vidjet	ćete	da	ljudi	jednostavno	ne	mogu	raditi	što	ih	je	volja.	Problem	je

ako	vaši	 sastanci	ne	mogu	 razriješiti	prava	pitanja.	Ali	 ja	 zaista	 radije	ne	bih	 imao	ništa	 sa

ovakvom	 vrstom	 specifičnih	 pitanja,	 jer	 su	 to	 stvari	 koje	 trebate	 dobro	 uraditi	 na	 vašem

kultivacijskom	putu.	Ako	 ih	međutim	ne	uradite	dobro,	ono	će	zaista	 imati	veliki	negativan

učinak	na	spašavanje	živih	bića	od	strane	Dafa	učenika.

Učenik:	Projekat	na	kojem	radi	moj	tim	se	nikada	nije	konzultirao	sa	Učiteljem.	Naš	projekt	je

trenutno	na	kritičnoj	točki,	ali	koordinatori	se	ne	mogu	dogovoriti,	i	veliki	konflikti	su	veliki,

zbog	čega	je	projekt	zakočen.

Učitelj:	Onda	jednostavno	uradite	prema	željama	glavne	odgovorne	osobe.	Mnogo	puta	prije
sam	vidio	 ovaj	 problem,	 kad	 se	 ovako	 saplićete	 i	 uzastopno	padate.	 Ali,	 nadam	 se	da	 ćete

nakon	što	padnete,	svi	naučiti	nešto	dobro	iz	toga.	Nemojte	uzimati	samo	loše	stvari	iz	svojih

iskustava.	 Kada	 učite	 loše	 stvari,	 vi	 zapravo	 koristite	 ljudsko	 razmišljanje	 da	 razmotrite

stvari,	postajete	 lukaviji	 i	podmukliji,	što	znači	da	postajete	gori.	Ranije	sam	vam	govorio	o

tome,	što	 je	 loša	osoba:	 to	 je	onaj	koji	 je	 lukav.	Dok	dobra	osoba	 ima	 ljubazno	srca	 i	njeno

razmišljanje	nije	toliko	komplicirano.	Trebate	razmisliti	o	stvarima	na	konstruktivan	način,	a

kad	 se	 sapletete,	 potražite	 razlog	 na	 način	 jednog	 kultivatora,	 pitajući	 se,	 "Gdje	 sam

pogriješio?"	 Samo	 procijenjujući	 stvari	 sa	 Fa,	 ćete	 moći	 naučiti	 dobre	 stvari	 iz	 svojih

iskustava.	Ako	zaista	to	uspijete	učiniti,	stvari	će	definitivno	dobro	proći.	I	ako	svi	to	možete

uraditi,	ne	vjerujem	da	će	vam	projekt	ići	loše.	Samo	se	radi	o	tome	da	niste	gledali	iznutra,

ili	naučili	dobre	stvari.	Ili	drugim	riječima	niste	o	stvarima	razgovarali	na	način,	kojim	bi	Dafa

učenici	trebali.

Učenik:	Kad	biramo	Dafa	projekte,	da	li	se	smatra	pogrešnim	uzeti	u	obzir	ono	što	je	netko	već

dobro	naučio,	ili	što	bi	bilo	najkorisnije	njegovom	napretku,	nasuprot	tome	da	bude	od	strane

voditelja	 nekog	 projekta	 uvjeren	 [da	 se	 pridruži	 tom	 projektu]?	 Pitam	 jer	 oni	 žele	 pronaći

sposobne	 učenike	 da	 rade	 puno	 radno	 vrijeme,	 dok	 ja	 vjerujem	 da	 je	 imati	 običan	 posao

najbolji	način	 interakcije	 sa	glavnim	tokom	društva	 i	njegovim	utjecajnim,	običnim	 ljudima.

Da	li	bi	Učitelj,	molim	vas,	mogao	ovo	pojasniti?

Učitelj:	U	 svijetlu	objektivnog	 zadatka	 spašavanja	 ljudi,	 nije	problem	ako	 se	 "u	obzir	uzme
ono	što	nekome	omogućuje	 iskoristiti	 to	 što	 je	netko	već	dobro	naučio...	prilikom	odabira

Dafa	projekata."	Pretpostavimo	da	ste	stručnjak	za	kompjutere,	a	krenete	prodavati	reklame

[za	 naše	medije].	 Naravno,	 ako	 znate	 da	 ste	 također	 i	 to	 sposobni	 raditi,	 onda	 je	 u	 redu.

Drugim	riječima,	naravno	da	 je	odlično	sve	što	smo	naučili,	a	može	se	 iskoristiti	da	odigra

značajnu	ulogu	u	spašavanju	ljudi.	Ako,	međutim	zaključite	da	ćete	na	običnom	poslu	imati

veći	učinak	spašavanja	ljudi,	onda	naravno	nema	ništa	loše	u	takvom	razmišljanju.	Zapravo,

ovakve	 stvari	 su	 jednostavne.	 Štogod	 odlučili	 napraviti,	 napravite	 dobro.	 Glavne	 osobe	 u

pojedinim	projektima,	zaista	se	trude	regrutirati	ljude,	jer	imaju	ozbiljan	manjak	ljudi.	"Koga

briga	u	čemu	si	dobar,	sjajno	je	ako	nam	se	možeš	pridružiti!"	(Publika	se	smije)	Vaši	putevi
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su	tu	da	njima	hodate.	Suzdržati	ću	se	da	progovorim,	čak	i	ako	se	sapletete.	Biti	će	sjajno

kad	sami	budete	uistinu	znali	što	učiniti.

Učenik:	Uslijed	nedostatka	 ljudi,	razni	projekti	se	međusobno	natječu	i	bore	oko	ograničenog

broja	osoblja,	umjesto	da	poboljšaju	suradnju	među	sobom.

Učitelj:	Kad	vam	 jako	 treba	da	pronađete	nekoga,	 ali	ne	možete,	 imate	 tendenciju	u	 žurbi
zaposliti	nekoga	da	započne	taj	posao.	Shvaćam	da	je	to	izazov	sa	kojim	se	sada	suočavate.

Promatram	te	konflikte.

Učenik:	 Smijem	 li	 upitati	 cijenjenog	 Učitelja,	 s	 obzirom	 na	 aktualni	 politički	 režim	 u

Vijetnamu,	da	li	trebamo	[mi	koji	tamo	živimo]	i	dalje	raditi	na	objašnjavanju	istine	Kini?

Učitelj:	Kad	Dafa	učenici	žive	u	iznimnim	političkim	okolnostima,	biti	će	dovoljno	ako	rade
dobar	posao	na	 lokalnoj	 razini.	Nemojte	 forsirati	 stvari	 kada	okolnosti	 i	 prilike	nisu	prave.

Naravno,	 rekao	 sam	da	 su	mnogi	 ljudi	 u	Kini	 sasvim	 izuzetni,	 jer	 su	 se	 ovdje	 reinkarnirali

kraljevi	raznih	nacija	iz	različitih	era	prošlosti,	zajedno	sa	životima	visokih	sfera,	koji	su	došli

formirati	 sudbinske	 veze.	 Unatoč	 činjenici	 da	 je	 zla	 partija	 uništila	 kineski	 narod	 do

neprepoznatljivosti	-	sa	njihovim	ponašanjem,	razmišljanjem	 i	 jezivo	nepristojnim	načinom

na	koji	 rade	 stvari	 -	njihova	porijekla	nisu	nimalo	 skromna,	 te	 je	 sasvim	moguće	da	među

vama	žive	kraljevi	 svake	etničke	grupe.	A	Dafa	učenici	u	Kini	 koriste	cijelu	 svoju	 snagu	da

rade	na	tim	stvarima.	Ako	vjerujete	da	vi	također	imate	potrebne	uvjete	da	radite	na	tome,

onda	 je	 to	u	redu.	Ako	nije	 tako,	 tada	ne	brinite.	Svi	Dafa	učenici	na	svijetu	rade	na	 tome,

uključujući	Dafa	učenike	u	svakoj	regiji	širom	Kine.

Učenik:	 Koji	 bi	 projekt	 bio	 najprikladniji	 za	 spašavanje	 živih	 bića	 u	Africi?	 Shen	Yun?	New

Tang	Dynasty	TV?	ili	Epoch	Times?

Učitelj:	(Smijući	se)	Uzmite	onaj	koji	je	sazreo.	Ako	vam	se	čini	da	je	sazrelo	za	NTDTV,	onda

koristite	 taj	 pristup.	 Ali	 ako	 nemate	 prave	 uvjete,	 tada	 neće	 ići.	 Ako	 je	 sazrelo	 vrijeme	 za

Epoch	Times	 tamo,	onda	pokrenite	Epoch	Times.	Ne	radi	 se	o	 tome	koji	projekt	odgovara

bolje.	Važnije	je	prvo	u	obzir	uzeti	postoje	li	tamo	pravi	uvjeti	za	to,	a	drugo,	trebate	kao	Dafa

praktikanti	u	svrhu	spašavanja	živih	bića	dobro	promisliti	u	praktičnim	okvirima.

Učenik:	 Dafa	 resursi	 su	 dragocjeni.	 Što	 napraviti	 da	 cijelo	 tijelo	 Dafa	 učenika	 cijeni	 Dafa

resurse?

Učitelj:	Uistinu.	Mnogo	je	učenika	koji	nisu	sposobni	zaraditi	novac,	ali	zato	uopće	nemaju
problema	sa	njegovim	trošenjem.	(Publika	se	smije)	Koliko	god	ga	ima,	neće	oklijevati	da	ga

potroše,	brzo	ga	sagore	ne	 razmišljajući	koje	će	 to	 imati	posljedice,	odakle	 je	on	došao,	 ili

kakva	 će	 situacija	 biti	 poslije	 [nakon	 što	 se	 novac	 potroši].	 Oni	 nemaju	 osjećaj	 za

odgovornost.	 Bogovi	 ljutito	 gledaju	na	one	 koji	 se	 tako	ponašaju.	 Razbacivati	 resurse	Dafa

učenika	je	jednako	ometanju	i	podrivanju	Dafa.	Vi	ste	potratili	naša	ograničena	sredstva,	ne

ostavljajući	ništa	za	vrijeme	kad	se	zaista	spašavaju	ljudi.
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Učenik:	 Fa-ispravljanje	 se	 već	 primaklo	 kraju,	 ali	 zemlje	 u	 jugoistočnoj	Aziji	 još	 uvijek	nisu

uspjele	ugostiti	Shen	Yun.	Veoma	smo	nestrpljivi	zbog	toga.	Htjeo	bih	zamoliti	Učitelja	da	nas

osnaži,	tako	da	možemo	sačuvati	nadu.

Učitelj:	Zapravo,	Shen	Yun	ne	mora	nužno	ići	tamo.	Ako	se	naši	mediji	poput	Epoch	Times-a
i	NTDTV-a	[tamo]	uspješno	vode,	učinak	njihovog	objašnjavanja	istina	će	biti	jednak.	I	učinak

drugih	 projekata,	 također	može	 biti	 velik.	 Svi	 Dafa	 učenici	 bi	 trebali	 biti	 u	 stanju	 odigrati

ulogu	koju	trebaju,	jer	mislim	da	to	ima	veze	s	tim	koliko	dobro	vi	radite	stvari.	Nije	tako	da

možete	 spašavati	 živa	 bića	 samo	 ako	 Shen	 Yun	 dođe.	 Shen	 Yun	 je	 samo	 jedna	 inicijativa.

Jedino	što	ja	rukovodim	njom	jer	su	profesionalni	zahtjevi	visoki,	i	ne	bi	išlo	da	međunarodna

umjetnička	družina	poput	ove	ne	uspijeva	dostići	svjetski	umjetnički	standard.

Učenik:	Ljudi	više	 i	niže	društvene	klase	u	Kini	 imaju	pristojno	razumijevanje	Falun	Gonga,

dok	 ga	 srednja	 klasa	 često	 izbjegava	 te	 se	 pravi	 da	 ga	 ne	 vidi.	 Kako	 da	 se	 približimo	 tim

ljudima?

Učitelj:	Ono	što	se	u	Kini	 trenutno	smatra	 "srednjom	klasom",	nije	ni	u	kom	slučaju	glavni
tok	društva;	već	je	to	samo	povlaštena	klasa.	Prije	nego	što	je	započeo	progon	Falun	Gonga,

više	od	polovice	prave	gornjo-srednje	klase	glavnog	toka	kineskog	društva	je	preuzelo	Falun

Gong.	 Pokvarena	 je	 partija	 onda	 odvukla	 te	 ljude,	 glavni	 tok,	 na	 suprotnu	 stranu,	 te	 je	 od

tada	stvorila	korumpiranu	klasu	u	ulozi	društvene	 jezgre.	 I	na	 taj	način	 je	kinesko	društvo

postalo	 neoprostivo	 iskvareno.	 Naravno,	 pojedinci	 koji	 čine	 tu	 klasu	 se	 još	 uvijek	 mogu

spasiti.	Ono	što	ključno	je	to	da	oni	budu	voljni	čuti	istinu.

Učenik:	Da	li	je	trenutno	stanje	stvari	na	Tajvanu	posljedica	vezanosti	Dafa	učenika,	ili	je	to

aranžman	starih	sila?

Učitelj:	 Evo	 kako	 ja	 na	 to	 gledam.	Aranžmani	 starih	 sila	 su	 tamo	 svakako	na	 djelu,	 ali	 ako
Dafa	 učenici	 ne	 rade	 dobro,	 tada	 je	 to	 pitanje	 kultivacije	 vas	 kao	 pojedinaca.	 I	 ako	 Dafa

učenici	određene	regije	ne	rade	dobro,	tada	će	ta	regija	doživjeti	probleme,	koje	su	proizvele

ljudske	vezanosti	-	od	vezanosti	iznjedreni	problemi	što	se	nalaze	među	našim	učenicima.	Pa

onda,	ako	još	više	Tajvanskih	učenika	nije	uspješno	u	pogledu	određenog	pitanja,	tada	će	to

zaista	utjecati	na	stanje	stvari	u	tom	mjestu.	Naravno,	ne	želim	reći	da	Dafa	učenici	s	Tajvana

nisu	 radili	 dobro;	 neke	 stvari	 su	 smetnje	 starih	 sila.	Na	 primjer,	 da	 naši	Dafa	 učenici	 nisu

prethodno	 imali	 ljudske	vezanosti,	 koje	 su	 ih	navodile	da	 razmišljaju	 između	plavo-zelenih

političkih	linija,	danas	bi	situacija	bila	bolja.	Ovo	sam	više	puta	iznosio,	od	samog	početka,	jer

sam	vidio	kakve	će	to	 imati	posljedice.	Međutim,	neki	učenici	pridaju	veći	značaj	političkoj

pripadnosti	nego	kultivaciji.	Ljudske	vezanosti	je	uistinu	teško	odstraniti.

Učenik:	Htjeo	bih	zamoliti	Učitelja	da	nam	pomogne	prosvjetliti	se	u	sljedeće:	Nedavno,	su	se

mnoge	 Dafa	 aktivnosti	 u	 Maleziji	 susrele	 sa	 svim	 vrstama	 smetnji.	 Da	 li	 su	 tome	 razlog

nedostaci	u	našoj	kultivaciji,	jer	nismo	dobro	surađivali,	ili	razlog	leži	u	drugim	stvarima?
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Učitelj:	Postoje	vanjski	 razlozi,	prije	svega,	od	strane	KPK	bande.	U	 to	možete	biti	 sigurni.
Ipak,	što	se	Sjeverne	Amerike	tiče	više	ne	može	stvarati	smetnje,	jer	se	kazališta	međusobno

obavještavaju.	 Kad	 pokušava	 zasmetati,	 naši	 učenici	 odlaze	 im	 pomoći	 razjasniti	 stvari.	 A

samo	kazalište	će	se	informirati	od	prethodnog	kazališta	[na	turneji],	i	upitati	kako	su	tamo

prošle	 predstave	 i	 kakav	 je	 bio	 program.	 Prethodno	 kazalište	 im	 onda	 kaže	 kako	 su	 bile

sjajne,	te	im	opiše	njihov	program.	Upitati	će	kako	to	da	ih	je	nazvao	i	pokušao	intervenirati

službenik	iz	kineskog	konzulata.	Zatim	će	željeti	znati	zašto	su	dobivali	e-mailove	sa	ovim	ili

onim	 lažnim	 imenom,	 anonimne	 telefonske	 pozive	 kao	 i	 pisma,	 koja	 govore	 svakakve

negativne	 stvari.	 Tada	 će	 otkriti	 da	 je	 prethodno	 kazalište	 dobilo	 iste	 stvari.	 Na	 taj	 način,

prethodna	 kazališta	 kao	 i	 aktualno	 dolaze	 do	 saznanja	 o	 tajnim	 KPK	 agentima	 i	 djelima

kineskog	konzulata.

Što	se	onda,	tiče	ostalih	regija	 [izuzev	Sjeverne	Amerike],	moram	pitati	da	 li	 tamošnji	Dafa

učenici,	 koji	 ugošćuju	 Shen	 Yun,	 zaista	 ulažu	 puno	 napora	 u	 to?	 Što	 posebno	 vrijedi	 za

Europu.	 Svake	 godine	 imate	 teškoću	 biti	 na	 pozitivnoj	 nuli,	 i	 sada	 razmišljam	 da	 li	 bi

kompanija	trebala	nastaviti	ići	tamo.	Ne	možete	nastaviti	tako.	Morate	se	ozbiljno	pozabaviti

s	ovom	situacijom.	Troše	se	ogromne	količine	ljudskih,	materijalnih	i	financijskih	izvora,	pa

zašto	 to	 onda	 ne	 uradite	 dobro?	 Ako	 ne	 možete	 to	 napraviti	 kako	 treba,	 možda	 trebate

prestati	i	umjesto	toga	raditi	na	drugim	projektima	koji	neće	biti	toliko	zahtjevni.

Učenik:	 Nakon	 Shen	 Yun	 predstave,	 broj	 ljudi	 koji	 žele	 naučiti	 Falun	 Gong	 veoma	 naraste.

Trebamo	li	organizirati	češće	vježbanja	na	otvorenom	i	više	aktivnosti	širenja	Fa?

Učitelj:	Ako	ljudi	dolaze	naučiti,	onda	takve	aktivnosti	i	organizirajte.	Nije	li	sve	ono	što	čine
Dafa	učenici	u	svrhu	spašavanja	ljudi?

Učenik:	 U	 našem	 mjestu,	 nakon	 prikazivanja	 filma	 za	 objašnjavanje	 istine,	 jedan	 od

koordinatora	 je	 donio	 kutiju	 za	 dobrovoljne	 priloge	 i	 upirao	 prstom	 na	 jednog	 po	 jednog

učenika,	ne	bi	li	ponudili	novčanu	podršku.

Učitelj:	Tkogod	da	 je	 ta	osoba	na	koju	mislite,	 tko	god	da	 je	 sakupljao	priloge	 i	od	 svakog
redom	tražio	da	pomogne,	treba	taj	novac	vratiti.

Učenik:	 Pojedinim	 učenicima	 se	 učinilo	 da	 takav	 pristup	 nije	 u	 skladu	 sa	 Učiteljevim	 Fa-

učenjem	 o	 sakupljanju	 sredstava,	 i	 odbili	 su	 donirati.	 Ali	 popriličan	 broj	 studenata	 je	 dao

prilog,	 te	su	navodno	na	 licu	mjesta	sakupili	preko	četiri	 tisuće	dolara.	Ali	čak	i	nakon	toga,

učenici	 i	 dalje	 diskutiraju	 naširoko	 o	 tome	 i	 teško	 im	 je	 izvući	 zaključak.	 Iskreno	 molim

Učitelja	da	nam	ovo	pojasni.

Učitelj:	Evo	mog	odgovora:	tkogod	je	skupljao	treba	to	vratiti.

Učenik:	 Radi	 promocije	 Shen	 Yuna,	 Sydney	 Dafa	 Udruga,	 je	 na	 jednom	 od	 svojih	 online

grupnih	učenja	koje	se	proteže	kroz	cijelu	Australiju,	od	svih	zatražila	da	prilože	novac	da	bi	se

pomoglo	 nadoknaditi	 putne	 troškove	 tajvanskih	 učenika	 koji	 su	 u	 Australiju	 dosli	 održati
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obuku.	Da	li	je	to	bilo	prikladno?

Učitelj:	Ako	Učitelj	ne	radi	takve	stvari,	također	ne	bi	trebali	niti	vi.	Puno	je	stvari	kod	kojih
trebati	stati	i	razmisliti.

Učenik:	 Neki	 suci	 izvan	 Kine	 su	 su	 presudili	 u	 korist	 pravde,	 nakon	 čega	 su	 progonjeni	 od

strane	zla	što	je	dovelo	do	negativnog	ishoda.	Da	li	je	to	povezano	sa	određenim	vezanostima

kojih	ima	među	praktikantima?	Kako	možemo	biti	bolji?

Učitelj:	Dafa	učenici	su	napravili	ono	što	su	i	trebali.	Stare	sile	su	vidjele	da	učinak	postaje
ogroman,	a	utjecaj	koje	je	ovo	imalo	na	zlo	je	bio	takav	da	je	vaga	krenula	na	vašu	stranu,	pa

su	nastavile	stvarati	probleme.	Ali,	mnoge	stvari	nisu	tako	jednostavne.	Kada	su	Dafa	učenici

ispunjeni	ispravnim	mislima,	ili	kada	radimo	nešto	što	smo	uistini	pozvani	da	činimo,	tada	će

bogovi	sudjelovati	i	dati	podršku.	Postoje	oba	scenarija.

Učenik:	Kako	nastaju	podjele	među	kolegama	praktikantima?	 I	 što	se	može	učiniti	da	se	one

razriješe?

Učitelj:	 Kada	 se	 sudare	 ljudske	 vezanosti	 i	 ljudi	 odbijaju	 gledati	 iznutra,	 i	 svatko	 gleda	 na
stvari	 sa	 ljudskim	 razmišljanjem	 i	 posmatra	 drugog	 sa	 visine,	 kroz	 vrijeme	 će	 se	 formirati

podjele.	 I	baš	poput	običnih	 ljudi,	prestati	će	se	slagati.	Umjesto	toga,	gledajte	na	stvari	sa

ispravnim	 mislima,	 i	 ako	 obje	 strane	 uspjevaju	 potražiti	 vlastite	 nedostatke,	 te	 se	 svaka

uistini	 popravi,	 tada	 će	 te	 vidjeti	 drugu	 stranu	 da	 se	mijenja	 i	 ta	 će	 osoba	 potražiti	 svoje

nedostatke.	Ako	možete	to	učiniti,	neće	dolaziti	do	nikakvih	podjela.	Ni	sa	odstranjivanjem

podjela	nije	drugačije.	Oboje	kultivirate	isti	Fa,	i	oboje	imate	jednaku	predodređenost.	Pa	ako

postoji	 nešto,	 preko	 čega	 jednostavno	 ne	 možete	 prijeći,	 onda	 iskreno	 i	 od	 srca

porazgovarajte	 sa	 drugom	 osobom,	 i	 stvarno	 budite	 spremni	 priznati	 bilo	 kakve	 svoje

nedostatke,	na	koje	bi	vam	ona	mogla	ukazati.	Neće	li	u	tom	slučaju	problem	biti	riješen?

Učenik:	 Upitao	 bih	 Učitelja:	 Kako	 pronaći	 najbolju	 ravnotežu	 između	 promoviranja	 medija

poput	NTDTV-a	i	Epoch	Times-a,	i	objašnjavanja	istine	o	Falun	Gongu?

Učitelj:	Promoviranje	Epoch	Times-a	i	NTDTV-a	je	samo	po	sebi	objašnjavanje	istine,	i	one
koje	 susrećete	 promovirajući	 medije	 su	 upravo	 ljudi	 kojima	 treba	 objasniti	 istinu.	 Dakle,

istinu	 možete	 objašnjavati	 u	 interakciji	 sa	 njima.	 Što	 se	 savladavanja	 tih	 stvari	 tiče	 u

specifičnim	 okolnostima,	 vi	 ćete	 steći	 iskustvo	 tijekom	 svog	 rada.	 Samo	 razgovarajte	 sa

osobom	i	prilagodite	svoj	pristup	prema	onom	kako	mislite	da	toj	osobi	odgovara.

Učenik:	 Na	 našem	 području	 su	 samo	 dva	 ili	 tri	 praktikanta.	 Raspravljajući	 o	 pitanju	 da	 li

ugostiti	Shen	Yun	ili	ne,	došli	 smo	do	toga	da	 imamo	premalo	 ljudstva,	 i	 to	nas	 je	zabrinulo.

Htjeo	bih	upitati,	radi	li	se	o	tome	da	nemamo	dovoljno	ispravnih	misli?

Učitelj:	 Ako	 imate	 samo	 dva	 ili	 tri	 praktikanta,	 naravno	 da	 vam	 tada	 nedostaje	 ljudstva;
premda,	ljudi	mogu	stvari	učiniti	mogućim.	Razmišljati	da	imate	premalo	ljudi	nije	problem
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ispravnih	misli.	Međutim,	u	nekim	je	mjestima	bilo	samo	dva	praktikanta,	ali	ipak	su	održali

dvije	 predstave	 u	 kazalištu	 sa	 preko	 dvije	 tisuće	mjesta,	 i	 popunili	 su	 sva	mjesta.	 Ovih	 je

godina	 bilo	 zaista	 puno	 ovakvih	 priča.	 U	 nekim	 situacijama	 sve	 ovisi	 o	 tome	 kako	 radite

stvari.	Ako	doista	namjeravate	to	učiniti,	i	želite	to	napraviti,	tada	to	učinite	krajnje	odano.	U

pojedinim	drugim	 slučajevima,	 ljudima	 se	 učinilo	 da	 nemaju	 dovoljno	 ljudi,	 pa	 su	 potražili

pomoć	običnih	ljudi	ili	pronašli	običnu	kompaniju	da	im	služi	kao	agent.	To	je	problem.	Oni

koji	 su	 to	 učinili	 su	 doživjeli	 neuspjeh	 sa	 takvim	 primjerom,	 te	 su	 pretrpjeli	 financijske

gubitke.	Razlog	tome	je	što	su	potvrđivanje	Fa	i	objašnjavanje	istine	stvari	koje	trebaju	činiti

Dafa	učenici,	i	nisu	zadaci	običnih	ljudi.	Oni	nemaju	takvu	moćnu	vrlinu,	i	svejedno	neće	ići

bez	obzira	koliko	je	kompanija	velika.	Ako	niste	sigurni	kako	činiti	stvari,	možete	zatražiti	od

takvi	firmi	da	vam	daju	neke	stručne	savjete,	ili	da	vas	malo	reklamiraju.	To	je	u	redu.	Stvari

će	funkcionirati	samo	kada	vi	vodite	glavnu	riječ.

Učenik:	Prilikom	interakcije	sa	kolegama	praktikantima	koji	imaju	tendenciju	da	rijetko	šalju

ispravne	misli	ili	prolaze	kroz	teškoće,	osjećam	neugodu	u	tijelu,	i	moje	stanje	ponekad	postaje

ne	tako	dobro.

Učitelj:	Neki	osjećaji	 zapravo	nisu	možda	stvarni.	Na	primjer,	 jedan	Dafa	učenik	 se	mogao
kultivirati	 iznimno	dobro,	ali	bez	obzira	kako	se	dobro	kultivirao,	on	 je	 i	dalje	 ljudsko	biće

koje	se	kultivira,	i	dok	god	ne	dostigne	Ispunjenje,	biti	će	sačinjen	od	svega	što	čini	ljudsko

tijelo	na	svim	razinama,	te	će	karma	postojati	na	njegovom	tijelu.	Ako	naiđete	na	njega	dok	je

u	 procesu	 uzdizanja	 ili	 odbacivanja	 karme,	 i	 skidanja	 tih	 stvari,	možda	 ćete	 pomisliti,	 "oh,

njegovo	tijelo	je	puno	hladnog	qi-a"	ili	"crnog	qi-a",	kao	i	da	"se	on	stvarno	loše	kultivirao."	Ali

to	nije	slučaj.	Kada	kultivator	skida	karmu,	ona	se	 transformira,	a	sve	što	promatrač	može

osjetiti	 je	polje	 [te	 karme].	Međutim,	 to	nema	nikakav	 štetan	učinak	na	druge.	Osoba	koja

odbacuje	 karmu	 je	 u	 procesu	 uzdizanja,	 i	 štoviše,	 to	 se	 događa	 upravo	 zato	 jer	 se	 dobro

kultivirala.

Trenutno,	sve	ono	što	neki	ljudi	mogu	vidjeti	su	stvari	sa	krajnje	niskih	razina.	Nitko	ne	može

vidjeti	pravu	sliku	stanja	stvari,	 ili	vidjeti	koliko	se	dobro	osoba	kultivirala.	Sve	što	se	može

vidjeti	je	strana,	koja	nije	u	potpunosti	prošla	kroz	Fa-ispravljanje,	ili	okončala	kultivaciju.	To

je	 slično	 onome	 što	 sam	 objasnio	 trenutak	 prije.	 Shakyamuni	 je	 Četiri	 Velika	 Elementa

percipirao	 kao	 najvišu	 formu	 kozmosa,	 to	 jest,	 zemlju,	 vodu,	 vatru	 i	 vjetar.	 Ali	 od	 čega	 su

sastavljena	 Četiri	 Velika	 Elementa?	 I	 što	 je	 konačna	 osnova	 zemlje,	 vode,	 vatre	 i	 vjetra?

Univerzum	 više	 nije	 bio	 dovoljno	 dobar	 ni	 u	 kojem	 pogledu,	 te	 se	 počeo	 degenerirati	 i

osipati.	Ono	što	 je	zapravo	viđeno	nije	bilo	ono	što	 je	osnovno	većem	kozmosu,	već	samo

ono	 što	 je	 bilo	 osnovno	 malom,	 pojedinačnom,	 kozmičkom	 sistemu	 na	 određenoj	 maloj

razini.	 Ipak,	 kozmos	 je	 toliko	 ogroman	 da	 se	 ne	 može	 sa	 ničim	 usporediti	 te	 postoje

nebrojeno	 puno	 sistema	 poput	 ovoga.	 Tko	 bi	 mogao	 znati	 što	 će	 biti	 konačna	 sudbina

najvećeg	kozmosa?	Tko	bi	mogao	znati	što	će	biti	ishod	svega	što	Dafa	učenici	rade?	Tko	bi

mogao	 znati	 pravo,	 ali	 prikriveno	 stanje	 Dafa	 učenika	 koji	 su	 se	 dobro	 kultivirali?	 Čak	 i

Učitelj	pati	kada	eliminira	karmu	živim	bićima,	 i	njegovo	tijelo	će	se	 loše	osjećati.	 I	hoće	 li
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onda	ti	ljudi	čije	su	razine	veoma	ograničene,	koji	ne	mogu	vidjeti	pravu	sliku	stvari,	misliti

da	i	Učitelj	također	ima	probleme?	Tada,	ja	podnosim	griješnu	karmu	za	sva	živa	bića,	među

kojima	su	i	ta	koja	ne	mogu	vidjeti	pravu	sliku	stvari,	iako	su	sposobna	vidjeti.

Nekim	ljudima	je	otvoreno	nebesko	oko,	što	je	zapravo	njihovu	kultivaciju	učinilo	još	težom.

Stare	sile	za	njih	priređuju	 teškoće	 i	 testove	kada	 im	 je	njihovo	nebesko	oko	u	otvorenom

stanju.	A	to	posebno	vrijedi	za	one	koji	su	sebi	dopustili	da	ih	ometaju	sporedni	putevi	i	misle

da	 su	 nešto	 osobito.	 Međutim,	 oni	 nisu	 ništa	 slično	 tome.	 Oni	 bivaju	 potpuno	 obuzeti	 i

zaglibljeni	u	to,	i	ponašaju	se	iracionalno	i	ekscentrično.	Ipak	je	pravo	stanje	stvari	nešto	što

je	kultivatorima	definitivno	zabranjeno	vidjeti.	A	naročito	je	tu	slučaj	onih	koji	se	kultiviraju	u

otključanom	stanju.	Omogućeno	im	je	vidjeti	samo	stvari	koje	trebaju	vidjeti	i	što	je	za	njih

priređeno;	nije	im	dozvoljeno	vidjeti	stvari	koje	nisu	namijenjene	njihovim	očima,	s	obzirom

da	se	još	uvijek	kultiviraju.	Ako	se	kultivator	zaista	prestane	kultivirati,	tada	se	radi	o	jednom

sasvim	drugom	scenariju.

Uvijek	 i	nanovo	sam	objašnjavao	da	nitko	ne	može	vidjeti	pravo	stanje	stvari,	 jer	uopće	ne

nalikuje	onome	što	se	manifestira	u	ovom	starom	kozmosu	dok	je	on	i	dalje	usred	povijesnog

toka.	 Ništa	 od	 toga	 više	 ne	 postoji.	 Kao	 što	 znate,	 u	 prošlosti,	 svaki	 univerzum	 koji	 bi	 se

pokvario	-	bez	obzira	na	kojoj	sferi	-	dok	god	stvarno	više	ne	bi	bio	dovoljno	dobar,	bio	bi

zbrisan,	s	većim	 ili	manjim	katastrofama	koje	bi	ga	zadesile.	Međutim,	sva	su	 ta	događanja

bila	dijelom	starog	kozmosa,	jer	su	u	doba	nastanaka	ovog	kozmosa,	stvari	uspostavljene	od

početka	do	kraja	u	jednom	istom	vremenu,	gdje	je	sve	istovremeno	nastalo,	ostavljajući	živim

bićima	da	ga	žive	unutar	njegovog	domena.	Život	ide	svojim	putem,	koji	 je	već	bio	stvoren,

od	početka	do	kraja.	Baš	kao	tekst	u	jednom	komadu,	ima	sve,	a	ljudi	samo	igraju	svoje	uloge

od	 početka	 do	 kraja.	 Samo	 što	 u	 masivnom	 kozmičkom	 tijelu	 postoje	 različita	 vremena	 i

različite	 dimenzije.	 Kada	 netko	 čije	 je	 tijelo	 u	 sporoj	 dimenziji	može	 vidjeti	 život	 i	 životni

vijek	 bića	 u	 brzoj	 dimenziji,	 potrebno	 je	 samo	 dijelić	 sekunde	 -	 te	 se	 čak	može	 sagledati

cjelokupni	 tijek	 postojanja	 te	 [brze	 dimenzije]	 univerzuma,	 jer	 on	 istovremeno	 postoji	 u

tome	prostoru.	Sve	postoji	u	 isto	vrijeme.	Vrijeme	 je	ono	što	ga	dijeli	na	 različite	vrijeme-

prostore	 i	 vremenska	 okruženja.	 Međutim,	 trenutno	 stvari	 više	 nisu	 iste.	 To	 je	 zato	 što

kozmos	 prolazi	 kroz	 Fa-ispravljanje.	 Baš	 ništa	 u	 kozmosu	 ne	 zadovoljava	 standard,	 sve	 je

ruinirano.	Ono	što	je	bilo	dobro	u	kozmosu	je	usklađeno	i	restruktuirano,	dok	se	demontira

ono	što	je	bilo	loše.	Što	se	tiče	starog	kozmosa	i	njegovog	života,	sve	ono	što	je	sasvim	novo,

apsolutno	 nema	 veze	 sa	 njim.	 Životi	 u	 starom	 kozmosu,	 koji	 neće	 postati	 životi	 u	 novom

kozmosu,	 nikada	 neće	 znati	 kako	 izgleda	 novi	 kozmos.	 Drugim	 riječima,	 dok	 god	 ste	 u

starom	kozmosu,	nikada	nećete	saznati	kako	izgleda	novi	kozmos.	Bez	obzira	koliko	je	visoka

razina	jednog	boga	u	današnjem	svijetu,	ako	nije	prošao	kroz	Fa-ispravljanje	neće	poznavati

[novi	kozmos].	Nitko	ga	ne	zaslužuje	poznavati,	osim	onoga	koji	ga	ispravlja,	jer	čak	i	najviši

bogovi	 u	 kozmosu	 se	 suočavaju	 sa	 Fa-ispravljanjem	 i	 bivaju	 testirani	 da	 li	 mogu	 uspjeti	 i

ostati.	 Iz	 tog	 kuta	 gledano,	 onda,	 oni	 koji	 se	 kultiviraju	 sa	 otvorenim	 nebeskim	 okom	 na

niskim	razinama	su	zapravo	ništa.	Jednom	probuđene,	ljudske	vezanosti	će	ljude	navesti	da
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se	ponašaju	nerazumno	i	zaborave	tko	su.

Učenik:	Smijem	li	upitati,	da	li	je	Divine	Land	Marching	Band	važan	za	Europu?

Učitelj:	 Ako	 je	 potreban	 za	 spašavanje	 ljudi,	 onda	 je	 važan.	 Kada	 nije	 potreban,	 onda	 nije
važan.	 Divine	 Land	 Marching	 Band	 je	 važan	 kad	 je	 potreban	 odigrati	 ulogu	 u	 procesu

spašavanja	 ljudi.	 Ipak,	 nemojte	 u	 svojem	 razmišljanju	 ići	 u	 ekstreme.	 Ako	 krenete	 vježbati

trubu	cijeli	dan-svaki	dan,	sad	kad	ste	čuli	da	je	Učitelj	rekao	da	je	Band	važan	za	spašavanje

ljudi,	onda	to	nije	dobro.	Moji	Dafa	učenici,	kada	su	stvari	potrebne,	tada	ih	napravite.	Kada

nisu,	 a	 drugim	projektima	 su	 potrebni	 ljudi,	 onda	 idite	 i	 radite	 na	 tim	drugim	projektima.

Tako	bih	ja	na	to	gledao.

Učenik:	Da	li	bismo	Divine	Land	Marching	Band	mogli	poslati	u	grad	uoči	Shen	Yun	predstave,

tako	da	tamošnji	ljudi	saznaju	za	Falun	Gong?

Učitelj:	Nije	potrebno	to	činiti	u	zapadnom	društvu.	Ja	prezentiram	Shen	Yun	kao	nezavisnu
umjetničku	družinu	 svjetske	klase,	 tako	da	 je	 apsolutno	ne	 smijete	pretvoriti	u	neku	vrstu

jeftinog	proizvoda,	kojeg	će	ljudi	grabiti	na	tržnici.	Nije	mi	potrebno	da	idete	na	prve	linije

pred	nastup,	jer	ću	se	ja	sam	pobrinuti	za	stvari	u	drugim	dimenzijama.	(Aplauz)

Naravno,	 nije	 ništa	 pogrešno	 u	 vašoj	 želji	 da	 u	 tom	mjestu	 želite	 podići	 svjesnost	 o	 Falun

Gongu,	ali	ne	možete	učiniti	ovo	što	se	opisali.	Ne	trebate	inzistirati	govoriti	ljudima	da	Shen

Yun	ima	veze	sa	Falun	Gongom	i	o	tome	na	veliko	trubiti.	 Ja	ne	krijem	povezanost,	ali	 isto

tako	 ne	 razglabam	 namjerno	 tome.	 Znate,	 gledajući	 tri	 do	 pet	 desetljeća	 unatrag,	 nekih

osamdesetak	 posto	 ili	 više	 svjetske	 populacije	 je	 imalo	 religiozna	 uvjerenja,	 a	 veliki	 je	 dio

pojedinih	 izvođača	bio	sastavljen	od	osoba	katoličke	 ili	kršćanske	vjere.	 Ipak	 ih	nikad	niste

čuli	 da	 uoči	 svojih	 predstava	 govore,	 "mi	 smo	 kršćani	 koji	 dolaze	 nastupati"	 ili	 "mi	 smo

katolici	koji	dolaze	nastupati."	Da	li	je	netko	rekao	tako	nešto?	Čak	i	izvođačke	družine	koje

djeluju	 u	 ime	 režima	 demonske	 i	 pokvarene	 partije,	 što	 je	 poznato	 cijelom	 svijetu,	 ne

otkrivaju	svoju	partijsku	pripadnost	prije	predstave.	Onda	zbog	čega	smo	mi	toliko	primorani

da	 to	 činimo?	 Nije	 li	 to	 nametanje	 dvostrukog	 standarda	 [sebi]?	 Istina,	 postoji	 problem

progona	 Falun	 Gonga.	 Ali	 dok	 ja	 ne	 izbjegavam	 ovo	 pitanje,	 istovremeno	 ja	 također	 ne

govorim	 aktivno	 o	 tome.	 Nemojte	 dozvoliti	 sebi	 da	 vas	 poljuljaju	 osobe,	 koje	 stare	 sile

kontroliraju.	Način	kojim	 ja	 činim	 stvari,	 nije	ni	nalik	onome	kako	 ih	 vi	 radite,	 koji	 se	 lako

poljuljate.

Učenik:	Kako	da	 ispravno	reguliramo	odnos	 između	naša	tri	glavna	medija	 i	Dafa	Udruge?	 I

kako	da	ovo	reguliramo	na	odgovarajući	način	dok	obavljamo	naš	posao?

Učitelj:	Ako	ste	s	jednim	od	tri	glavna	medija,	ili	u	bilo	kojem	drugom	projektu,	dok	god	ste
učenik	u	sredini	te	Dafa	Udruge,	trebate	imati	dobar	kooperativan	odnos	sa	Udrugom.	Ako

Udruga	održava	događaj,	veliko	grupno	učenje,	ili	štogod,	i	traži	od	vas	da	sudjelujete,	onda

trebate	sudjelovati	ako	niste	zauzeti.	Ako	mislite	da	ste	zaista	previše	zaposleni,	onda	je	to
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naravno	 razumljivo	 i	 nije	 problem.	 Međutim,	 kao	 Dafa	 učenik	 vi	 ste	 ipak	 učenik	 sa	 tog

područja.	Naši	 su	mediji	nastali	 inicijativom	naših	učenika,	 i	 čak	ni	 ja	ne	mogu	 reći	da	oni

moraju	pasti	pod	nadležnost	Udruge,	jer	Udruga	samo	nadgleda	kultivaciju.	Sad,	što	se	tiče

tebe	kao	pojedinca,	 ti	 si	 kultivator,	pa	 si	neminovno	podređen	koordinaciji	Dafa	Udruge	u

tvojoj	sredini.	To	 je	analogno	mojem	odnosu	s	vama:	može	 li	se	reći	da	pošto	svaki	učenik

ima	 projekt	 za	 koji	 je	 vezan,	 da	 on	 pripada	 tom	projektu	 i	 da	 nema	 potrebe	 da	 ja,	 njegov

Učitelj,	o	njemu	više	brinem?	Ne,	 to	nije	 tako.	 Još	uvijek	se	kultivirate,	pa	se	Učitelj	 i	dalje

treba	brinuti	o	vama.	Takav	je	odnos	između	ovih	stvari.

Učenik:	Dafa	učenici	na	Tajvanu	se	odnose	prema	grupi	za	Fa	učenje	kao	"skupu	za	čitanje."

Da	li	je	to	prikladno?

Učitelj:	 Ne,	 to	 nije	 baš	 prikladno.	 Trebate	 pristupiti	 kultivaciji	 u	 Dafa	 sa	 svom	 dužnom
ozbiljnošću.	Ne	pokušavajte	biti	 drugačiji	 i	 smišljati	 nove	 izraze	poput	ovoga.	Nemojte	 tek

tako	ubacivati	 u	 Fa	 izraze	 koje	 ja	ne	 koristim,	posebno	ne	 stvari	 religija	 iz	prošlosti,	 ili	 od

drugih	 običnih	 ljudi.	 Niti	 bi	 proizvoljno	 trebali	 unositi	 u	 Dafa	 stvari	 iz	 drugih	 oblika

kultivacije.	Neke	stvari	još	uvijek	nose	poruke,	što	loše	stvari	mogu	lako	iskoristiti.

Učenik:	Nakon	što	je	Učitelj	govorio	o	suradnji	sa	kooordinatorom,	neki	učenici	su	to	shvatili

da	trebaju	nešto	poduzeti,	samo	ako	je	to	u	skladu	sa	planom	koordinatora,	i	misle	da	je	sve	u

redu	ako	samo	čekaju	da	koordinator	organizira	stvari.	I	kada	ništa	za	njih	nije	organizirano

da	 čine,	 oni	 aktivno	ne	 traže	 stvari	 koje	mogu	uraditi,	 i	 nisu	 proaktivni	 u	 spašavanju	 živih

bića.

Učitelj:	Koordinatori	samo	prema	potrebi	priređuju	stvari.	Ne	mogu	baš	svaki	dan	planirati
stvari	 za	 vas.	 Naravno	 da	 bi	 trebao	 proaktivno,	 na	 vlastitu	 inicijativu,	 kada	 nema

organiziranih	nikakvih	grupnih	aktivnosti,	činiti	stvari	koje	Dafa	učenici	rade	spašavajući	živa

bića.	To	nisu	stvari	za	koje	možete	čekati	da	ih	koordinator	postavi.	Samo	govorim	o	odnosu

između	koordinatora	i	naših	učenika.

Učenik:	 Ja	 sam	 učenik	 koji	 objašnjava	 istinu	 u	 kineskoj	 četvrti	 Chicaga.	 Htjeo	 bih	 pitati

cijenjenog	 Učitelja,	 da	 li	 je	 neprikladno	 distribuirati	 novine	 Epoch	 Times	 na	mjestima	 gdje

objašnjavamo	istinu	i	ohrabrujemo	ljude	da	istupe	iz	partije?

Učitelj:	Neki	[naši]	mediji	ne	razmišljaju	o	onome	što	rade	i	uvijek	ističu	Falun	Gong,	"Falun
Gong	Epoch	Times,"	"Falun	Gong	NTDTV,"	Falun	Gong	ovo,	Falun	Gong	ono.	Pojedini	učenici

baš	inzistiraju	na	tome,	kada	zapravo	to	ne	trebaju	činiti.	I	zapravo	kada	ne	bi	govorili,	ljudi

bi	to	svejedno	znali.	Mnogi	ljudi	znaju	da	Epoch	Times	vode	Falun	Dafa	učenici.	Ali	shvaćate

li	da	cijela	ta	priča	o	ljudima	koji	navodno	govore	da	ako	ne	stavimo	Falun	Gong	u	prvi	plan,

postojati	 će	ovaj	 ili	 onaj	problem,	 je	 zapravo	nešto	 što	 su	podstakli	 tajni	 agenti	pokvarene

partije?	 Ipak,	 zbog	 čega	 uvijek	 citirate	 te	 riječi?	 Zar	 još	 niste	 o	 tome	 razmislili?	 Ako	 se

osvrnemo	nekoliko	desetljeća	unazad,	mnoge	su	medijske	organizacije,	od	osobe	na	vrhu	do

osoblja,	bile	sastavljene	isključivo	od	Kršćana.	Ali	svejedno	nije	nitko	od	njih	tražio	da	stalno
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započinju	 sa	 objavom	 "mi	 smo	 Kršćani"	 ovo	 ili	 ono,	 "mi	 smo	 Katolici"	 i	 imamo	 te	 i	 takve

novine.	 (Publika	se	smije)	Da	 li	bi	 ikada	to	učinili?	Ne	bi	 li	 to	bilo	čudno?	Zašto	vam	to	nije

čudno?

Naravno,	ne	govorim	o	učeniku	koji	je	postavio	pitanje.	Ono	što	kažem	je,	da	je	naše	ljudstvo

ograničeno,	pa	kada	želite	toj	osobi	dati	novine	zajedno	sa	drugim	[kompletom	materijala],

istovremeno	ohrabriti	ljude	da	istupe	iz	partije,	i	objašnjavate	istinu,	to	predstavlja	problem.

Ne	mogu	reći	da	li	je	ispravno	ili	nije	tako	učiniti,	ali	vas	mogu	potaknuti	da	po	tom	pitanju

dobro	postupite.	Obično	je	više	prikladnije	ako	novine	ostavite	u	supermarketu,	i	onda	samo

uzmete	sadržaje	za	objašnjavanje	 istine	kada	 idete	promovirati	 istupanje	 iz	Partije.	Učenici

koji	 vode	 te	medije	 trebaju	 razmisliti	 kako	bolje	učvrstiti	poziciju	naših	medija	u	društvu	 i

postati	regularni	medij	u	običnom	društvu.	Ako	mediji	koje	vode	Dafa	učenici	postanu	veoma

kredibilni	 u	 očima	 ljudi,	 postati	 će	 mnogo	 snažniji	 u	 objašnjavanju	 činjenica.	 Ako	 uvijek

koristite	 neodgovarajuće	 pristupe,	 moguće	 je	 međutim	 da	 ćete	 kod	 ljudi	 ostaviti	 dojam

neprofesionalnosti.	 Po	 samoj	 svojoj	 prirodi,	 novine	uzimaju	drugačiji	 pristup	objašnjavanju

istine,	 i	 to	 nije	 isto	 poput	 izravnog	 objašnjavanja	 istine.	 Tako	 da	 s	 time	 trebate	 dobro

postupati.

Učenik:	Obični	prijatelji	su	mi	rekli	da	kad	su	došli	u	S.A.D.,	sreli	Dafa	učenike	na	ulici	koji	su

im	pokušavajući	objasniti	istinu	izlanuli	"Nebesa	će	eliminirati	KKP"	i	tome	slično.	Ne	samo	da

im	je	to	teško	prihvatiti,	već	također	može	kod	njih	pobuditi	negativne	osjećaje.	Naposlijetku,	to

predstavlja	prepreku	kad	im	se	istina	objasni.	Pitam	se	da	li	naši	 ljudi	mogu	promijeniti	svoj

pristup,	tako	da	rade	stvari	postepeno,	umjesto	da	ih	čine	prije	nego	o	njima	dobro	razmisle?

Učitelj:	 U	 pravu	 si.	 Dafa	 učenici	 trebaju	 obratiti	 pažnju	 na	 svoj	 pristup	 kada	 objašnjavaju
istinu,	s	obzirom	da	ljudi	imaju	raznorazna	stanja	uma.	A	to	posebno	vrijedi	za	kineske	ljude

u	čije	su	glave	ubrizgani	model	razmišljanja,	riječnik	i	ponašanje	pokvarene	Partijske	kulture,

i	koji	su	uhvaćeni	u	zamku	granica	postavljenih	zlom	partijskom	kulturom.	Čak	 i	kada	neki

Kinezi	 proklinju	 pokvarenu	 Partiju,	 čine	 to	 u	 vlastitom	 kontekstu,	 bez	 da	 su	 ikada	 istinski

shvatili	što	je	zapravo	zla	Partija.	Dakle,	mislim	da	trebate	s	razumom	pristupati	stvarima,	a

ne	da	ih	činite	samo	površinski.	Ako	želite	spasiti	ljude,	onda	trebate	više	uložiti,	a	ne	samo

činiti	stvari	površinski.

Izreka,	"Nebo	će	eliminirati	KKP,"	je	konačan	ishod	što	ga	vide	kultivatori.	Kad	objašnjavate

istinu,	 nemojte	 počinjati	 s	 tim.	 Ako	 ste	 ljudima	 zaista	 objasnili	 stvari,	 pa	 onda	 uđete	 u	 to

koliko	je	partija	zla	i	da	će	je	Nebesa	eliminirati,	onda	je	to	u	redu.	Međutim,	ako	krenete	sa

"Nebo	će	eliminirati	KKP"	prije	nego	što	ste	toj	osobi	objasnili	istinu,	a	da	ona	zapravo	još	ne

shvaća	stvari,	tada	će	misliti	da	se	"petljate	u	politiku."

Učenik:	Fe	Tian	Akademija	Umjetnosti	osniva	ogranak	na	Tajvanu.	Neki	učenici	misle	da	bi	za

upis	u	nju	trebalo	ciljati	djecu	Dafa	učenika.	Htjeo	bih	pitati	našeg	cijenjenog	Učitelja	što	je	cilj

osnivanja	ogranka	Akademije	Umjetnosti	Fei	Tian	na	Tajvanu?

29



Učitelj:	 Postojanje	 jedne	 škole	 u	 S.A.D.	 namijenjene	 Dafa	 učenicima,	 je	 dovoljno;	 nema
potrebe	 za	 više	 škola	 namijenjene	Dafa	 učenicima.	 Zapravo,	 ne	 trebate	 koristiti	 naziv	 "Fei

Tian."	 Budući	 da	 se	 time	 u	 potpunosti	 bave	 učenici,	 zašto	 ne	 ciljati	 na	 obično	 društvo,

primati	sinove	i	kćeri	običnih	ljudi	te	njima	objasniti	istinu,	njih	spasiti,	otvarajući	još	kanala

[preko	kojih	bi	ljudi	stigli	do	istine].	Na	taj	se	način	neće	trošiti	Dafa	resursi.	Zato	se	nadam

da	bez	obzira	koje	područje	otvori	školu,	da	će	ona	biti	nedvosmisleno	osnovana	u	ljudskom

društvu,	 imajući	 na	 taj	 način	 više	 interakcije	 sa	 običnim	 društvom,	 omogućavajući	 nam

spašavanje	više	ljudi.	Nemojmo	osnivati	škole	za	Dafa	učenike.

Učenik:	Na	 našem	području,	među	 kultivatorima	 su	 beskrajna	 neslaganja	 u	 vezi	 s	 tim	 kako

balansirati	 potrebu	 da	 se	 Shen	 Yun	 profesionalnije	 promovira,	 s	 potrebom	 da	 se	 imaju

ispravne	misli.	Smijem	li	zamoliti	Učitelja	da	ponovo	objasni	kako	se	na	ovo	dvoje	treba	gledati

u	međusobnom	svijetlu?

Učitelj:	 Između	 to	 dvoje	 nema	 sukoba.	 Radi	 se	 o	 potrebi	 kultivatora	 da	 postanu
profesionalniji,	a	ne	o	tome	da	obični	ljudi	obavljaju	posao	umjesto	njih.	Ključan	je	stav	koji

imate	kada	radite	stvari	-	što	vas	navodi	da	ih	radite.	Tkogod	da	uvijek	cijepidlači	oko	ovoga

ili	onoga	dok	raspravljate	o	stvarima,	odgađa	vaš	posao,	i	ima	probleme.	I	ne	mislim	samo	na

Shen	Yun	promociju.	 Isto	 vrijedi	 i	 za	 druge	 stvari.	 Što	 se	 tu	 ima	 cjepidlačiti?	 Jednostavno

krenite	 i	uradite	 to	 -	 zbilja,	 istinski	prionite	na	posao.	Kada	kao	Dafa	učenik	primjetite	da

nešto	 nije	 obavljeno	 kako	 treba,	 onda	 budite	 proaktivni	 u	 ispravljanju	 istoga.	 Kada

raspravljate	o	stvarima	na	sastancima,	onaj	koji	se	uvijek	svađa	s	drugima,	dovodi	u	pitanje

ispravnost	 tuđih	 ideja,	 ili	 ne	 sagledava	 cijelu	 sliku,	 što	 onda	 uzrokuje	 neuspjeh	 cijelog

projekta	 -	 ta	 osoba	 ima	problem.	Ne	 treba	 sve	 raspraviti	 do	 savršenstva.	 Ponekad	 trebate

jednostavno	poduzeti	stvari,	i	u	tom	procesu	ih	samo	dobro	uraditi.	Čak	i	kada	mislite	da	je

vaša	 ideja	 sjajna,	 i	 može	 spasiti	 stotinu	 ljudi,	 beskorisna	 je	 ako	 je	 ne	 sprovedete.

Istovremeno,	 ako	nešto	može	 spasiti	 samo	 jednu	osobu,	 onda	 taj	 koji	 to	 iznese	dobija	 isti

toliko	moćne	vrline.

Učenik:	Htjeo	bih	pitati	Učitelja,	trenutno,	kada	je	našim	medijima	potreban	novac,	možemo	li

sakupljati	donacije	u	malim	 iznosima	od	običnih	 ljudi,	 s	 ciljem	podržavanja	naših	poslovnih

aktivnosti?

Učitelj:	 Nije	 sporno	 sakupljanje	 donacija	 za	 medijsku	 kompaniju,	 s	 obzirom	 da	 to	 nije
učinjeno	 od	 strane	 Dafa	 učenika	 ili	 Dafa	 Udruge,	 niti	 je	 korišteno	 za	 stvari	 vezane	 za

kultivaciju.	 Kultivacija,	 kao	 što	 znate,	 ne	 povlači	 za	 sobom	 nikakve	 troškove.	 Međutim,

medijski	 entitet	 je	 kompanija	 koja	 je	 po	 prirodi	 stvari	 postavljena	 u	 običnom	 ljudskom

društvu.	Medijske	kompanije	koje	vodite,	nisu	mediji	osnovani	od	strane	Dafa.	To	je	nešto	što

sam	 vam	 davno	 rekao.	 Te	 medije	 su	 osnovali	 Dafa	 učenici,	 s	 ciljem	 da	 uhvate	 korijen	 u

običnom	društvu.	Dafa	nema	medija;	Dafa	je	jednostavno	kultivacija.	Budući	da	su	to	mediji	u

običnom	 društvu,	 i	 njihova	 forma	 je	 jednaka	 običnim	 kompanijama,	 zbog	 čega	 je	 onda

problem	[sakupljati	donacije]?	Nema	ga,	 i	tu	možete	pokušati	dati	sve	od	sebe.	Baš	kao	što
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običnom	biznisu	možda	treba	pomoć,	možete	sakupljati	podršku	na	isti	način.

U	tome	nije	ništa	loše.	Ali	ne	možete	sakupljati	podršku	među	našim	učenicima.

Učenik:	Shen	Yun	 je	nastupao	u	 tri	grada	u	zaljevskom	području	San	Francisca,	 i	 samo	 je	u

San	 Franciscu	 financijski	 rezultat	 bio	 prilično	 slab.	 Sljedeći	 put	 kada	 turneja	 stigne	 u	 San

Francisco,	 a	 financijski	 pritisak	 poraste,	 naše	 razumijevanje	 je	 da	 trebamo	 dati	 prioritet

uspjehu	 predstava	 u	 San	 Franciscu	 i	 da	 privremeno	 stavimo	 na	 stranu	 naš	 rad	 u	 okolnim

gradovima.	Želio	bih	pitati	Učitelja	da	li	je	ovakvo	shvaćanje	ispravno?

Učitelj:	 Specifične	 stvari	 poput	 ovih	 služe	 vama	 da	 o	 njima	 razmislite.	 Učitelj	 nije	 protiv
nastupa	na	bilo	kojem	mjestu,	ako	nema	financijskog	gubitka.	Neki	ljudi	kažu,	"S	obzirom	da

sada	 ciljamo	 višu	 klasu	 u	 društvu,	 ajmo	 potrošiti	 više	 na	 reklamu."	 Kada	 porastu	 cijene

karata,	ne	znači	nužno	da	proporcionalno	tome	trebaju	porasti	i	cijene	reklama.	To	nije	ideja.

Ne	trebate	trošiti	pretjereno	da	biste	se	uklopili	u	neki	postotak	od	cijene	karte,	ili	ukupnog

prihoda.	Samo	radite	kao	i	ranije,	i	to	će	biti	u	redu.	Pristup	temeljen	na	postotku	što	koriste

obični	ljudi,	ne	vrijedi	za	nas.	Ono	što	mi	radimo	je	spašavanje	ljudi,	i	bogovi	sudjeluju,	pa	su

kultivacijska	stanja	Dafa	učenika	veoma	važna.	Priređivanje	[Shen	Yun]	predstava	je	također

kultivacija,	 i	 međusobno	 trebate	 dobro	 surađivati.	 Ljudima	 sa	 kojima	 dolazite	 u	 kontakt

trebate	objašnjavati	istinu,	jer	sva	živa	bića	čekaju	da	budu	spašena.

Učenik:	Trenutno,	Divine	Land	Marching	Band	u	New	Yorku	uči	mnogo	glazbene	 teorije,	pa

ljudi	čak	polažu	ispite.	Da	li	je	to	gubljenje	vremena?

Učitelj:	Kažeš	da	se	od	njih	zahtijeva	učenje	mnogo	glazbene	teorije?	Je	li	to	stvarno	slučaj?
Trenutno	 nije	 izvodljivo	 truditi	 se	 da	 postanemo	 profesionalci.	 Potrebno	 je	 puno	 stvari

napraviti	 da	 bi	 potvrđivali	 Fa.	 Dok	 god	 ste	 na	 čisto	 [kako	 izvoditi	muziku],	 to	 je	 dovoljno

dobro;	 nije	 potrebno	 da	 postanete	 član	 benda	 profesionalnog	 kalibra.	 Dafa	 učenici

istovremeno	nose	 tako	mnogo	zaduženja.	 Jasno	 je	da	 svi	 želite	 svaku	od	 stvari	 koje	 radite

napraviti	još	malo	bolje,	ali	zaista	trebate	pažljivo	odvagnuti	svoje	prioritete.

Učenik:	Fa	konferencije	i	mali	sastanci	nisu	za	snimanje,	ali	su	ipak	učenici	iz	Sydnya	koji	su

radili	na	Shen	Yunu	napravili	snimke,	te	ih	uzastopno	davali	drugim	praktikantima.

Učitelj:	 Od	 nikoga	 se	 nije	 tražilo	 da	 snima	 sastanke	 koje	 sam	 ja	 vodio.	 Bez	 obzira	 tko	 je
napravio	takav	snimak,	učinio	je	nešto	što	podriva	Fa.	Kako	ste	mogli	učiniti	tako	nešto?	Nije

li	 se	 o	 ovakvim	 stvarima	 davno	 govorilo?	 Tkogod	 je	 to	 napravio	 treba	 predati	 snimku(e)

lokalnoj	Dafa	Udruzi.

Učenik:	 Dafa	 učenici	 u	 Indoneziji	 nisu	 dobro	međusobno	 surađivali.	 Molim	 Učitelja	 da	 nas

usmjeri.

Učitelj:	 Zapravo,	 mislim	 da	 je	 mnogo	 stvari	 učinjeno	 dobro.	 Premda	 suradnja	 u	 nekim
slučajevima	 nije	 bila	 dobra,	 vjerujem	 da	 ćete	 tijekom	 kultivacije	 postupno	 početi	 dobro
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surađivati.

Učenik:	Želio	bih	pitati	našeg	cijenjenog	Učitelja,	dok	pokrivamo	obične	vijesti	i	svakodnevno

bivamo	 zagađeni	 njima,	 je	 li	 neophodno	 da	 svaki	 dan	 pokušavamo	 odagnati	 to	 zagađenje

koristeći	naše	misli?	Hoće	li	to	umanjiti	zagađenje?

Učitelj:	 Ne,	 nije	 potrebno	 to	 činiti.	 Sve	 na	 što	 vam	 padne	 pogled	 zagađuje.	 Samo	 trebate
pojačati	 svoje	 Fa	 učenje	 i	 biti	 će	 u	 redu.	 Pored	 toga,	 trebate	 svakodnevno	 raditi	 vježbe	 u

normalnom	trajanju,	 a	kad	učite	Fa,	 trebate	 se	pobrinuti	da	vam	 je	um	 fokusiran.	Svaki	 se

problem	može	riješiti,	ako	se	istinski	dobro	kultivirate.

Učenik:	 Kada	 neki	 ljudi	 kažu	 Dafa	 učenicima	 da	 se	 pristaju	 iščlaniti	 iz	 partije	 i	 njezinih

organizacija,	to	je	nešto	što	kažu	ležerno	i	bez	mnogo	razmišljanja,	da	bi	se	izbjeglo	da	netko

ispadne	 loš,	 a	ne	dolazi	kao	posljedica	 shvaćanja	 što	 je	 zla	partija	uistinu.	Da	 li	 je	u	 takvim

slučajevima	osoba	zaista	spašena?

Učitelj:	Kada	misao	osobe	dolazi	 iznutra,	ona	može	biti	spašena.	Kada	 ljudi	kažu	nešto	tek
tako,	samo	da	ne	ostave	loš	dojam,	onda	to	ovisi	o	situaciji.	Imati	hrabrosti	reći	[da	istupaju],

barem	znači	da	ne	gaje	loše	misli	o	Dafa,	te	imajući	hrabrosti	istupiti,	ako	ništa	drugo	znači

odsustvo	dobrih	osjećaja	prema	zloj	Partiji.	Naravno	da	se	 radi	o	nečem	potpuno	drugom,

ako	kažu	 jedno	dok	u	 sebi	 imaju	 antagonističke	misli.	 Bogovi	mogu	vidjeti	 takve	 stvari.	Ali

druga	je	stvar	što	vi	kao	Dafa	učenici	trebate	raditi	stvari	solidnije.	Nemojte	samo	površinski

činiti	stvari.	Ne	trebate	pokušati	navesti	ljude	da	se	slože,	tako	što	ćete	učiniti	da	se	posrame

[ako	ne	istupe].	Međutim,	znam	da	u	velikoj	većini	slučajeva	kad	su	ljudi	istupili,	oni	to	nisu

učinili	 da	 bi	 sačuvali	 obraz.	 A	 osim	 toga,	 gledajući	 na	 trenutno	 stanje	 Fa-ispravljanja	 i

promjene	u	čovječanstvu,	[može	se	reći]	da	su	se	dogodile	ogromne	promjene.	Promjene	na

ljudima	 u	 Kini	 su	 veće,	 nego	 promjene	 u	 Kinezima	 izvan	 Kine,	 jer	 se	 oni	 zapravo	 boje

kineskih	konzulata	i	stvarno	su	prestrašeni	tim	slabašnim	tajnim	agentima.	Ljudi	u	Kini	prave

veliku	 predstavu	 od	 psovanja	 zle	 KPK,	 uopće	 se	 ne	 boje	 to	 činiti.	 Jedna	 je	 stvar	 plašiti	 se

pokvarene	 partije	 dok	 živite	 u	 Kini	 i	 ona	 vas	 kontrolira,	 ali	 nje	 se	 plašiti	 dok	 živite	 u

inozemstvu,	izvan	njene	kontrole...	Zar	nemate	ni	malo	hrabrosti?	Nije	li	mentalitet	tih	ljudi

pomalo	čudan?

Učenik:	Nedavno,	Učitelj	 je	više	puta	zatražio	da	svi	nauče	iz	praksi	menandžmenta	običnih

ljudi	 i	 izvuku	 iskustva	 iz	njihovog	upravljanja	poduzećima.	Trenutno,	uprava	razmatra	da	 li

primjeniti	određene	menadžerske	pristupe,	ali	neki	naši	kolege	kultivatori	 se	 još	uvijek	 tome

opiru,	i	daju	primjedbe	tipa,	"Upravljati	ne	čineći	ništa	je	najviša	domena."	(Publika	se	smije)

Učitelj:	Nema	opravdanja	koje	neki	ljudi	neće	smisliti.	(Publika	se	smije)	Kojom	kompanijom

se	upravlja	"ne	čineći	ništa"?	Ako	kažete	da	su	kompanije	koje	vode	Dafa	učenici	drugačije,	i

mogu	 "upravljati	 ne	 čineći	 ništa,"	 tada	 vam	 ne	 vjerujem.	 Ako	 uopće	 nemate	 ljudskih

vezanosti,	onda	ste	bog.	Ali	niste	li	 još	uvijek	ljudska	bića	koja	se	kultiviraju?	Stoga,	ako	ste

još	 uvijek	 ljudska	 bića	 u	 procesu	 kultivacije,	 nije	 li	 vaša	 neiskultivirana	 ljudska	 strana
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istovjetna	običnom	ljudskom	biću?	Vi	i	dalje	imate	vezanosti	koje	se	trebaju	odstraniti,	samo

što	 ste	 kao	 kultivator	 dobra	 osoba,	 i	 razina	 vašeg	 razmišljanja	 je	 viša.	 Kad	 ne	 biste	 imali

konflikte	 sa	 upravom,	 vezanosti	 koje	 vas	 navode	 da	 se	 borite	 s	 njima	 za	 vodeću	 ulogu,	 ili

trenutaka	loše	suradnje,	 i	kad	bi	svi	 istinski	uspjevali	gledati	 iznutra,	 i	tražiti	unutar	samog

sebe,	 tada	 bi	 stvarno	 i	 imali	 bolji	 pristup	 menadžmentu	 nego	 obični	 mediji,	 i	 vaša

produktivnost	bi	bila	izuzetna.	Međutim,	trenutno	niste	u	stanju	to	postići,	a	uzrok	tome	su

upravo	te	ljudske	vezanosti,	pa	je	umjesto	toga	kao	rezultat	vaša	produktivnost	niska.

Učenik:	Dafa	učenici	u	Kini,	Dafa	učenici	u	svakoj	regiji	izvan	Kine,	i	Dafa	učenici	na	svakom

od	 mnogih	 projekata	 za	 objašnjavanje	 istine	 izvan	 Kine,	 svi	 žele	 iskoristiti	 priliku	 ove

konferencije	da	pozdrave	našeg	milostivog,	veličanstvenog	i	cijenjenog	Učitelja.

Učitelj:	Hvala	vam	svima.	 (Pljesak)	Nisam	pročitao	mnoge	poruke	sa	pozdravima	Učitelju,	 i
bilo	ih	je	još	više	izuzetih	od	strane	organizatora	konferencije,	pa	nisu	stigle	do	mene.	Ali	u

svakom	slučaju,	Učitelj	zna	što	vam	je	pri	srcima	i	Učitelju	jako	nedostaju	Dafa	učenici	u	Kini,

kao	 i	 učenici	 u	 svim	 regijama	 širom	 svijeta.	 (Učenici	 plješću)	 Fa-ispravljanje	 će	 definitivno

uspjeti.	 To	 je	 već	 neosporna	 činjenica.	 (Učenici	 plješću)	 Kada	 sam	 tek	 započinjao	 ovaj

pothvat,	oni	bogovi	su	mi	rekli,	"U	budućnosti,	čovječanstvo	će	moći	vidjeti	sve	što	si	činio."

Pitao	sam	kako	to.	Odgovorili	su	mi	da	će	čovječanstvo	moći	vidjeti	raspadanje	zvijezda,	kao	i

promjene	 u	 nebeskim	 tijelima,	 i	 ljudi	 će	 vidjeti	 da	 su	 te	 stvari	 povezane	 s	 tobom.	 Te

promjene	 će	 se	 malo	 po	 malo,	 sve	 više	 približavati.	 Nebeska	 tijela	 nikada	 prije	 nisu

pokazivala	ovako	dramatične	promjene.	Sada,	međutim,	napreduju	prema	ovom	mjestu,	te	je

čak	moguće	 i	 sa	 običnim	 teleskopom	 razabrati	 promjene	 kroz	 koje	 prolaze	nebeska	 tijela.

Također	se	mijenja	 i	stanje	čovječanstva.	Mijenja	se	 i	 ljudska	percepcija	prema	Dafa,	skoro

kao	da	se	 ljudski	umovi	postepeno	bistre.	Promjena	 je	kao	topljenje	 leda.	Ljudi	će	u	bliskoj

budućnosti	zaista	moći	vidjeti	Falun	Gong	i	Dafa	učenike	u	potpuno	novom	svjetlu,	 i	 istina

ovog	dešavanja	će	biti	ljudima	prostrta	ravno	pred	oči.	U	tom	trenutku	ljudi	će	shvatiti	da	su

Dafa	učenici	njihova	jedina	nada	za	spasenje.	Znači,	Dafa	učenici	jednostavno	moraju	dobro

raditi.	 Vi	 stvarno	nosite	misiju,	 i	 zaista	 imate	 na	 sebi	 veliku	 povijesnu	odgovornost.	 I	 zato

kažem	da	morate	dobro	raditi.

Kao	što	znate,	uvijek	postoji	pitanje	zašto	je	od	početka	progona	tako	malo	novih	učenika.	To

je	upravo	zbog	toga	što	su	stare	sile	zaključale	ulaz,	te	stoga	nitko	nije	mogao	ući,	osim	ako

njihove	okolnosti	nisu	bile	 iznimne	 ili	 sam	 ih	 ja	 izričito	 trebao.	 Jer	na	osnovu	 logike	starih

sila,	test	je	već	došao	do	svog	kraja,	te	je	najteži	period	prošao;	i	stigavši	do	posljednih	stadija

progona,	 ono	 najzlokobnije	 i	 najpodmuklije	 okruženje	 priređeno	 od	 strane	 starih	 sila	 je

prošlo,	i	mnogi	zli	ljudi	postavljeni	na	svoja	mjesta	su	umrli.	U	nedostatku	postojanja	takvog

zlog	okruženja,	oni	koji	su	nedavno	pristupili	[Dafa]	će	teško	moći	uspostaviti	moćnu	vrlinu

koju	Dafa	učenici	 trebaju	 imati,	 te	 se	 stoga	 [stare	 sile]	maksimalno	 trude	 kontrolirati	 [tko

uđe].	Znate,	u	ranijoj	fazi,	dok	je	progon	bio	oštar,	preplašeni	ljudi	ili	oni	koji	su	o	Dafa	imali

pogrešnih	 shvaćanja,	 nisu	 mogli	 ući.	 Pa	 kako	 onda	 sada,	 nakon	 što	 je	 progon	 naširoko

otkriven	i	istina	dobro	poznata,	a	atmosfera	manje	napeta,	ljudima	još	uvijek	teško	ući?	Sada
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znate	zašto.

Zadatak	spašavanja	živih	bića	trebate	provesti	vi.	I	ne	samo	da	mora	biti	učinjeno,	već	mora

biti	učinjeno	dobro.	Ne	radi	 se	 to	za	Učitelja,	međutim.	Premda	mi	 to	zovemo	 "spašavanje

živih	bića,	"	to	se	ne	čini	u	potpunosti	niti	radi	njih.	Također	se	radi	i	zbog	vas.	Jer	živa	bića

koja	 spasite,	 što	uključuje	 ljude	 kojima	objašnjavate	 istinu,	 će	 vrlo	 vjerovatno	 jednog	dana

biti	 dijelom	 živih	 bića	 u	 vašem	 ogromnom	 kozmosu.	 Vi	 sebe	 usavršavate	 i	 upotpunjujete,

kroz	vaš	uspjeh	ostvarujete	ono	što	ćete	postati,	 i	bez	toga	tamo	ne	biste	mogli	služiti	kao

Kralj,	niti	završiti	svoju	misiju	i	uspostaviti	potrebnu	veličanstvenu	moćnu	vrlinu.	Tako	stvari

idu,	te	stoga	apsolutno	morate	napraviti	dobar	posao.	Nemojte	sebi	dozvoljavati	da	zapnete

u	 stanju	 u	 kojem	 stalno	 vodite	 beskrajne	 rasprave,	 već	 više	 budite	 kao	 Dafa	 učenik,	 te

ozbiljno,	skromno	i	solidno	učinite	napore	da	dobro	sprovedete	ono	što	se	očekuje.	Kod	bilo

kojeg	projekta	ili	zadatka,	ako	ga	odlučite	ne	raditi,	onda	ga	nemojte	raditi;	A	ako	ga	odlučite

raditi,	 tada	 ga	 svakako	 trebate	 obaviti	 dobro	 i	 iznijeti	 ga	 do	 kraja.	 U	 suprotnom,	 kako	 će

vrijeme	koje	ste	potratili	ući	u	povijesne	anale?	Sve	što	nije	dovedeno	do	završetka,	smatra

se	 neuspjehom.	 Što	 međutim	 ne	 znači	 da	 određeni	 zadatak	 mora	 biti	 sproveden	 prema

vlastitim	 zamislima,	 pa	 ćete	 samo	 ako	 on	 uspije	 steći	moćnu	 vrlinu.	 Radije,	 sami	 čin	 vaše

suradnje	 i	 misli	 koje	 slijede,	 te	 kako	 radite	 stvari	 u	 procesu	 kolaboracije,	 smatraju	 se	 za

proces	kultivacije.	Ako	vam	u	radu	misli	mogu	biti	ispravne,	i	ako	možete	imati	na	umu	da	ste

kultivator,	 nikada	 zaboravljajući	 svoju	misiju	 i	 odgovornosti,	 te	 dovesti	 do	 kraja	 dio	 stvari

koje	 trebate	 obaviti,	 tada	 uspostavljate	 moćnu	 vrlinu,	 to	 je	 vaš	 proces	 kultivacije,	 i	 to	 je

proces	 ispunjavanja	 vaše	 povijesne	 misije	 kao	 Dafa	 učenik.	 Mnogo	 stvari	 je	 zajedničkom

suradnjom	Dafa	učenika	dovedeno	do	završetka,	i	mnogo	ih	je	završeno	samostalnim	radom

Dafa	 učenika.	 Ništa	 što	 susretnete	 nije	 slučajno,	 i	 vrlo	 vjerovatno	 je	 svaka	 pojedina	 stvar

priređena	u	povijesti	da	bude	kakva	jeste.	Pa	nemojte	podcjenjivati	ono	što	činite	ili	na	čemu

radite.	Sve	može	izgledati	potpuno	uobičajeno,	i	činiti	se	da	nema	neku	posebnu	važnost,	ali,

u	drugim	dimenzijama	donosi	ogromne	transformacije.

Ali,	 upravo	 zato	 što	 ste	 na	 ovom	 mjestu	 iluzije,	 i	 ne	 možete	 vidjeti	 stvarnost	 stvari,	 niti

svetost	 svega	 što	 ste	 učinili,	 i	 s	 obzirom	 da	 svatko	 od	 vas	 ima	 ljudsku	 stranu,	 teško	 je

uspostaviti	takve	ispravne	misli,	pa	stoga	nemate	osjećaj	uzbuđenja,	i	morate	biti	dobri	usred

teškoća.	 Samo	nadilaženje	 pod	 takvim	uvjetima	 se	 smatra	 izvanrednim.	Kada	 bi	 ljudi	 znali

veličanstvenost,	 ili	 izuzetnost	onoga	 što	čine,	nitko	 to	ne	bi	oklijevao	 raditi.	Kad	bi	 svatko

vidio	božansko	tu	pred	sobom,	u	punoj,	živoj	boji,	onda	ništa	drugo	ne	bi	bilo	važno,	i	sve	bi

ostavili	da	slijede	što	god	da	to	božansko	biće	kaže.	Svi	bi	postupili	jednako,	ne	bi	se	mogla

dobiti	moćna	vrlina,	jer	to	ne	bi	bila	kultivacija.	Razbila	bi	se	čarolija	iluzije,	i	tako	se	ništa	ne

bi	 računalo.	 Ali,	 baš	 zato	 jer	 je	 netko	usred	 iluzije,	 on	ne	može	opaziti	 istinu	 stvari,	 pa	 se

može	vidjeti	da	li	se	možete	uspjeti	kultivirati,	da	li	se	možete	uspjeti	probiti	do	kraja,	i	da	li

možete	uspjeti	u	kultivaciji.	Ljudskom	biću	je	neizmjerno	teško	postati	bog	na	ovoj	zemlji,	i

jednako	mu	je	teško	uzdići	se	na	nebesa.

Iako	su	se	u	povijesti	mnogi	 ljudi	kultivirali,	nijedan	zapravo	nije	uspio	u	svojoj	praksi.	Kao
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što	sam	ranije	objasnio,	uvijek	je	sporedna	duša	[bila	ta	koja	je	uspijevala],	dok	se	prava	glava

duša	 osobe	 nastavila	 reinkarnirati	 u	 ljudskoj	 domeni.	 A	 to	 vrijedi	 za	 ljudsko	 tijelo

Shakyamunija,	Lao	Zi-a,	i	Isusa,	koji	su	svi	sada	među	Dafa	učenicima.	Njihova	moćna	vrlina

koju	su	sakupili	im	je	dovoljna	da	dostignu	Ispunjenje,	isto	je	i	za	druge	Dafa	učenike	-	imaju

je	dovoljno	da	dostignu	Ispunjenje	-	i	zato	sam	rekao	da	vaše	Ispunjenje	nije	upitno.	Ono	što

je	upitno	je	[vaše	ispunjavanje]	goleme	misije	spašavanja	živih	bića.	Samo	ovo	pitanje,	vašeg

uspijevanja	da	ispunite	tu	misiju,	se	smatra	kritičnim.	Vaše	vlastito	upotpunjavanje	nije	cilj.

Vi	 ste	 već	u	prošlosti	uspostavili	 tu	moćnu	vrlinu,	 i	 na	osnovu	 toga	zavrijeđujete	biti	Dafa

učenik.

Učitelj	ne	želi	više	ništa	reći.	Shvaćam	da	 je	dok	sam	raspravljao	o	nekim	problemima	moj

ton	bio	pomalo	oštar,	ali	u	tim	slučajevima	je	to	uvijek	zato	što	želim	da	ih	prepoznate.	Iako

je	 ton	 bio	 pomalo	 težak,	 znam	da	 niste	 tek	 preuzeli	Dafa,	 na	 kraju	 krajeva,	 i	 da	 stojite	 na

čvršćim	nogama,	pa	vam	malo	oštriji	govor	može	pomoći	u	suočavanju	sa	nekim	specifičnim

izazovima.	Naravno,	možda	je	mnogo	drugih	pitanja	koja	nisu	postavljena.	Kad	je	toliko	ljudi,

samo	 se	 određeni	 broj	 papirića	 sa	 pitanjima	 može	 proslijediti.	 Ako	 se	 ukaže	 prilika,	 u

nastavku	ću	još	govoriti.	Ovo	je	sve	za	danas.	(Svi	učenici	toplo	aplaudiraju)

Toliko	toga	sam	danas	pokrio,	nisam	siguran	koliko	dobro	ste	to	absorbirali.	I	puno	je	stvari

koje	 vjerovatno	 nisam	 baš	 detaljno	 obuhvatio.	 Mnogi	 od	 vas	 koji	 su	 sudjelovali	 na	 ovoj

konferenciji	 za	dijeljenje	 iskustava,	 su	se	stvarno	kultivirali	prilično	dobro,	 i	 svi	biste	zbilja

dobro	 učinili	 kad	 biste	 se	 usredotočili	 i	 vidjeli	 kako	 dobro	 se	 drugi	 kultiviraju,	 gdje	 leži

raskorak	između	vas	i	njih,	 i	kako	možete	iskoristiti	ovu	veličanstvenu	konferenciju	za	bolji

napredak,	 pretvarajući	 je	 u	 motivacijsku	 silu.	 Naše	 Fa-konferencije	 se	 ne	 smiju	 uzalud

održavati.	 Kao	 što	možda	 znate,	 kad	 se	 toliko	 Dafa	 učenika	 iz	 cijelog	 svijeta	 ovdje	 ovako

okupi,	 troškovi	 leta	 prelaze	 10	 milijuna	 dolara.	 Mi	 nemamo	 toliko	 novaca	 da	 ga	 tek	 tako

rasipamo,	 pa	 je	 imperativ	 da	 nam	 ova	 konferencija	 bude	 plodonosna.	 Trebate	 stvarno,

istinski	uložiti	nešto	napora	u	kultivaciju,	a	ne	da	upadate	u	nju	radeći	je	površno;	Ne	trebate

imati	toliko	puno	ljudskih	vezanosti.	Kako	Učitelj	vidi,	svaka	vaša	pojedina	misao,	i	svaki	vaš

postupak,	otkriva	mi	kakvo	je	vaše	srce.	Ono	što	najmanje	volim	su	oni	koji	puno	pričaju,	a

ništa	ne	poduzimaju.	Niti	mi	se	sviđaju	oni	koji	su	lukavi.	Sviđaju	mi	se	oni	koji	su	pošteni	i

jednostavni,	 iskreni,	 i	 stoje	sa	objema	nogama	na	zemlji.	Također	se	nadam	da	svi	možete,

nakon	toliko	mnogo	godina	kultiviranja,	pozitivno	rasti	u	mudrosti,	a	ne	rasti	toliko	u	smislu

znanja	i	rješavanja	svjetovnih	stvari	 ili	kako	se	ponašati	kao	ljudsko	biće	koje	vodi	svjetovni

život.

Hvala	vam	svima.	To	je	sve	za	danas.	(Svi	učenici	toplo	plješću)

Li	Hongzhi	

05.09.2010.
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